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DILIGÈNCIA D'OBERTURA:

El present llibre d'Actes consta de noranta-quaranta
fols útils enquadernats, numerats i legalitzats cada
un d'ells amb la rúbrica del President i el segell de la
Corporació.

Esporles, 31 de desembre de 2001.
Vist-i-Plau
EL PRESIDENT, LA SECRETÀRIA,
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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA
CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 31 DE JULIOL DE 2001

Membres assistents:
Sr. Gabriel Sabater Camps
Sr. Gabriel Coll Barceló
Sr. Miguel Bernat Bosch
Sr. Rafael Angel Bosch Sans
Sr. Vicenç Matas Rosselló
Sr. Pere Trias Aulí
Sr. Antoni Aulí Ginard
Sr. Antoni Vidal Matas
Sr. Bartomeu Llinàs Ferrà
Sra. Francisca Gili Nebot

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autónoma de les Illes Balears, essent les
vint hores i trenta minuts del dia trenta-u de juliol de l'any dos mil u, es reuneix a
la Sala d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple de la
Corporació sota la Presidència del Batle Sr. Jaume Pou Reynés, i amb
l'assistència dels Senyors Regidors que es relacionen a l'encapçalament, amb
el fi de celebrar sessió ordinària i en ella tractar els assumptes inclosos a l'ordre
del dia, el qual fou degudament notificat. Assisteix com a Secretària la de la
Corporació Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo.

ACTA ANTERIOR.- Es dona per llegida l'acta de dia 14 de juny de 2001,
la qual ès sotmesa a votació i ès aprovada amb el següent resultat:

- Vuit (8) vots a favor, tres (3) del PAS.PSM, quatre (4) del PP i un (1)
del PSOE

- Tres (3) abstencions, un (1) del PSOE, un (1) del PP i un de
l'independent

L'acta de dia 26 de juny de 2001, ès sotmesa a votació i ès aprovada per
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CORRESPONDÈNCIA I DISPOSICIONS OFICIALS.- A l'apartat de
correspondència, dóna compte del següent;

■ Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 1709 de dia
07.06.01, festa esportiva.

■ Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 1976 de dia
26.06.01, estadística recollida selectiva.

■ Conselleria de Benestar Social. Registre d'entrada núm. 2031 de dia
28.06.01, continuació treball infància i joventut.

■ Ministeri Assumptes Socials, registre d'entrada núm. 2040 de dia
28.06.01, pla de formació.

■ Ministeri de Foment, registre d'entrada núm. 2081 de dia 04.07.01,
campanya nàutica 2001.

■ Conselleria Benestar Social, registre d'entrada núm. 2085 de dia
04.07.01, programa suport famílies desfavorides.

■ Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 2091 de dia
04.07.01, creació bústies correu electrònic.

■ Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 2116 de dia
05.07.01, catàleg activitats suggeriments culturals.

■ Conselleria d'Interior, registre d'entrada núm. 2128 de dia 06.07.01,
normativa competències espectacles.

■ Conselleria d'obres públiques ordenació del territori, registre d'entrada
núm. 2131 de dia 06.07.01, redacció projecte remodelació carretera.

■ Conselleria Cultura, Educació i Esports, registre d'entrada núm. 2140
de dia 09.07.01, resolució subvencions música teatre i dansa.

■ Ministeri d'Economia i Hisenda, registre d'entrada núm. 2143 de dia
09.07.01, liquidació definitiva participació municipis tributs

■ Conselleria Benestar Social, registre d'entrada núm. 2146 de dia
09.07.01, intercanvis juvenils.

■ Conselleria de Benestar Social, registre d'entrada núm. 2148 de dia
09.07.01, programa salut afectiva-sexual.

■ Conselleria d'interior, registre d'entrada núm. 2161 de dia 11.07.01
convocatòria comissió espectacles públics.

■ FELIB, registre d'entrada núm. 2266 de dia 13.07.01 Pla formació
contínua 2002.

■ Ministeri de Medi Ambient, registre d'entrada núm. 2268 de dia
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13.07.01, col·laboració Direcció General Medi Ambient.
■ Conselleria d'Agricultura i Pesca, registre d'entrada núm. 2314 de dia

18.07.01, Campanya divulgable etiquetat peix.
■ Conselleria d'obres públiques ordenació del territori, registre d'entrada

núm. 2326 de dia 18.07.01, subvencions redacció instruments
planejament.

■ Conselleria de Presidència, registre d'entrada núm. 2333 de dia
19.07.01, revista vincles.

■ Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 2341 de dia
19.07.01, catàleg renda mínima inserció.

■ Institut Balear d'Afers Socials, registre d'entrada núm. 2367 de dia
23.07.01, formació auxiliars ajuda domicili.

■ Ministeri d'Economia i Hisenda, registre d'entrada núm. 2368 de dia
23.07.01, participació municipis tributs.

■ Conselleria d'Agricultura i Pesca, registre d'entrada núm. 2383 de dia
25.07.01, etiquetatge correcte peix.

■ Conselleria de Benestar Social, registre d'entrada núm. 2384 de dia
25.07.01, decret execució mesures judicials menors.

■ FELIB, registre d'entrada núm. 2391 de dia 25.07.01, pla formació
contínua 2002.

■ Organització pel Multilingüisme, registre d'entrada núm. 2392 de dia
25.07.01 situació sociolingüística Espanya.

■ Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 2403 de dia
25.07.01, decret protecció conjunts històrics.

■ Conselleria de Medi Ambient, registre d'entrada núm. 2429 de dia
27.07.01, decret implantació Agenda Local 21.

■ Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 2437 de dia
27.07.01, subvenció modernització biblioteca.

■ Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 2442 de dia
30.07.01, arts escèniques 2001.

DECRETS DE BATLIA.- La Secretària donà compte dels decrets de
Batlia haguts des de l'últim Ple, dient que anaven des del núm. 198/01 fins al
282/01.

MOCIÓ SÀHARA OCCIDENTAL.- La Sra. Francisca Gili Nebot, regidora
de l'àrea de Sanitat i Serveis Socials, donà lectura a la següent proposta:
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PROPOSTA

Vist l'escrit dirigit aquest Ajuntament per " EL FONS MALLORQUÍ DE
SOLIDARITAT", en el que ens adjunten la declaració elaborada per la
comissió d'enllaç de les Illes Balears, per tal d'exigir la celebració d'un
referèndum Lliure i Democràtic el Sàhara Occidental, pel present venc a
proposar el Ple el següent acord:

Ajuntament d'Esporles vol expressar el seu suport solidari per desbloquejar
la perillosa situació de guerra que s'està iniciant al Sàhara Occidental.

D'aquí a poc finalitzarà la pròrroga que el Consell de seguretat de la ONU
ha concedit a la Missió de les Nacions Unides per el referèndum al Sàhara
Occidental ( MINURSO) per dur a terme la seva empresa, sense que es vegi
el més mínim optimisme sobre la possibilitat d'aturar la perillosa escala de
tensió bèl·lica a la zona.

El motiu és simple i dramàtic: després de quasi deu anys. Nacions Unides
no ha estat capaç de fer complir els acords de pau aconseguits al 1991-
moments en que es va establir l'alto el foc al territori, reafirmats a HOUSTON
al 1997, pels quals es varen precisar compromisos per a la realització d'un
referèndum d'autodeterminació lliure i transparent en el que es decidís el
futur del Sàhara Occidental.

Aquests compromisos afectaren a l'elaboració - per part de la MINURSO-
del cens de votants, la repatriació de refugiats, l'alliberament de presoners
de guerra i desapareguts i l'acantonament de les tropes respectives, així
com un codi de conducta per a la campanya del Referèndum.

Davant incompliment sistemàtic dels esmentats acords per part del govern
marroquí i malgrat les advertències de l'ONU, les provocacions de les
autoritats marroquines han dut al Front POLISARIO a declarar trencat l'alto
el foc.

El resultat final de tant d'abandonament pot ser la guerra, nous
enfrontaments armats, la desestabilització del Magreb i una major pobresa a
Marroc, amb el que comporta també de degradació segura del tímid i
qüestionat procés de democratització marroquí.

Permetre que s'arribi a aquesta situació no té cap sentit, i molt menys si és
conseqüència d'una paràlisi de la diplomàcia europea. Resulta
incomprensible que UE hagi assumit amb tan clarament el concepte i la
política de prevenció de conflictes en la seva recent reunió de Nisa i al
mateix temps sigui incapaç de protagonitzar o encoratjar una activitat política
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dirigida al compliment d'aquests mateixos principis, exigint el
les resolucions i els acords de Houston de 1997.

La Unió Europea i la seva ciutadania no haurien d'admetre que l'únic
sistema possible perquè es presti atenció als conflictes sigui la seva explosió
violenta, l'existència de matances o la proliferació de terrorisme que cerquen
atreure l'atenció pública per donar visibilitat als seus conflictes abandonats.

No fer res a nivell polític quan procedeix i es pot, és a dir ara, és una
invitació a l'escalada i degradació del conflicte. Si això es donà a partir de
març, l'Estat Espanyol haurà perdut una oportunitat única per curar una
ferida del seu propi passat curable mitjançant restricta aplicació de la
legalitat internacional, la Unió Europea haurà mostrat una vegada més la
seva incapacitat diplomàtica, i Nacions Unides haurà acumulat un nou fracàs
en les seves operacions de pau; no resoldre l'últim procés de descolonització
que queda a l'agenda.

Per això, volem exigir la aplicació estricta del Pla d'Arreglament de Nacions
Unides per el Sàhara Occidental urgint la celebració immediata d'un
Referèndum d'Autodeterminació Lliure i Transparent en el Territori, instant a
les Nacions Unides, a la Unió Europea i al Govern Espanyol a recolzar sense
reserves el compliment estricte dels acords signats entre les parts i avalats
pel Consell de seguretat de L'ONU, MOSTRANT EL SEU MÉS FERM
REBUIG A QUALSEVOL ALTERNATIVA QUE VIOLI O SUPLEIXI.

Sotmès a votació és aprovat per unanimitat.

comp

AL·LEGACIONS PROJECTE ACONDUÏMENT i OBERTURA DE
VIAL I DOTACIÓ DE SERVEIS ENTRE CA L'AMET I JOAN RIUTORT.- El
Sr. Gabriel Sabater Camps donà lectura a la següent proposta:

PROPOSTA

Vistes le al·legacions presentades el projecte d'aconduïment i obertura de
vial i dotació de serveis entre els carrers ca l'Amet i Joan Riutort i l'informe
emès per l'arquitecte Juan Morey Jaume, enginyer de Camins Canals i Ports,
pel present venc a proposar el ple el següent acord:

8
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Fer nostre l'informe esmentat i per tant, desestimar les al·legaci
següents;
- Registre d'entrada núm. 556 de dia 28 de febrer de 2001.
- Registre d'entrada núm. 855 de dia 27 de març de 2001.
- Registre d'entrada núm. 875 de dia 28 de març de 2001.
- Registre d'entrada núm. 557 de dia 28 de febrer de 2001.
- Registre d'entrada núm. 602 de dia 5 de març de 2001.

El Sr. Pere Trias digué que no tenia elements de judici suficients per poder
estimar o desestimar les al·legacions, ja que respecte del projecte hi havia
confusió, perquè les al·legacions es feien a un primer projecte, l'informe feia
referència a un altre projecte i les contestacions a un projecte diferent, per
tant necessitava aclarir en primer lloc de quin projecte s'estava parlant. Que
havia demanat el projecte a la Secretària i se li havia donat una part del
mateix.
El Sr. Batle digué que se li havia donat la fase I, del mateix, però que hi

havia el projecte complet.
La Secretària anà a cercar el projecte que no trobà.
El Sr. Batle anà a cercar el projecte i el portà a la sala de plens, per deixar

constància de l'existència del mateix.
El Sr. Vicens Matas digué que entenia que hi podia haver una irregularitat
administrativa important. Donades les circumstàncies del cas, primer un
projecte signat pel Sr. Reus, de 30 de gener, que s'aprova, es presenten
unes al·legacions al projecte. Desprès hi ha un altre projecte firmat pel Sr.
Joan Morey.

Dia 14 de maig es suspenen les obres del edifici que dona a aquest carrer.
Posteriorment es signa un conveni en la Conselleria, ¿amb quin projecte es
signa aquest conveni ?, Què es pretén i en que s'emparen els canvis obrats
al projecte?, per adequar-lo a quines necessitats?, no
s'entén crec que el Sr. Batle haurà de donar explicacions detallades sobre el
tema.
El Sr. Batle respongué dient:
Que en primer lloc hi havia un projecte signat pel Sr. Reus, que aquest

projecte fou modificat pel Sr. Morey i com es pot comprovar a l'informe emès
pel tècnic, no hi ha canvis substancials.

El Sr. Vicens Matas digué que no ho entenia, no hi havien canvis
substancials, el projecte i aquest " beneïa" a partir del conveni, les obres que
s'estaven executant.

El Sr. Batle digué al Sr. Matas que llegís el conveni al punt tercer, on
restava ben clar, que estava d'acord amb les NNSS.
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El Sr. Matas digué que la canonada havia estat desplaçada, i es traslrei^^
el problema a l'altra propietat.

El Sr. Batle digué que l'altra propietat no quedava afectada, que era una
zona d'equipament i que no li constava que estigués en desacord amb les

El Sr. Trias digué que la servitud existia i que tan li feia si hi havia torrent,
que aquesta era anterior a la llei d'aigües.

El Sr. Batle li respongué que no existia , i així quedava clar a les NNSS de
1986.
També digué que la Conselleria amb la firma del conveni, es comprometia

a fer pel seu compte el tros de l'escola.
El Sr. Trias digué que era lògic que aquesta assumís, el canvi de

normativa.
El Sr. Matas insistí en que era una despesa innecessària, i que el Batle

sense estar facultat pel plenari, signà un conveni amb la Conselleria, per
posar un tub, a un carrer que no hi corre un pam d'aigua i sense estar
d'acord amb ningú.

I li digué al Sr. Batle que no era coherent, ja que defensava que era públic i
després, signava un conveni, que havia renunciat a part de l'ajuda de la
Conselleria.
El Sr. Batle digué que no volia discutir el conveni. I que hi havia un informe

tècnic i que el conveni era la solució entre l'Ajuntament i la Conselleria,
d'acord amb la normativa.
El Sr. Bartomeu Llinàs digué al Sr. Batle, que no seguís parlant del conveni

com si en tingués la culpa o part d'ella, la Conselleria, que parlés de tots el
que signaren el conveni.

El Sr. Trias volgué remarcar, que si s'acceptassin les al·legacions, se
solucionaria la problemàtica, i no seria més costós, que no comprenia la
insistència, de no voler fer aparèixer el porrentó. I digué que havien vist dins
l'expedient del projecte modificat, l'informe del tècnic, que informava que no
era necessari que es dugués a ple, peró insistí que el projecte no era el
mateix o els menys la part que havien vist.

Sotmès a votació és aprovat amb el següent resultat:
- Sis (6) vots a favor, cinc (5) del PP i un (1) de l'independent
- Cinc (5) vots en contra, tres (3) del PAS.PSM i dos (2) del PSIB:PSOE.

El Sr. Batle digué que com havien pogut veure aquests dies passats que la

NNSS.

Paper transcripció acords i resolucions

i
i
»



GOVERN BALEAR

Conselleria d'Obres Públiques havia arreglat un tram de la carretera de la FM
112, Esporles-Palma i donat que els veïns Sr. Alfred Steinbrugger i els Srs.
Juan Eugenio , Jesus i Alvaro Gonzalez-Moro Maura i Oliver Mateu,
propietaris dels terrenys llindants, havien cedit gratuïtament, a l'Ajuntament
d'Esporles, els terrenys necessaris per poder realitzar les obres. Demana el
Ple de l'Ajuntament de dirigir un escrit agraint-los l'esmentada cessió.
El Sr. Vicens Matas digué que també seria adient agrair al Govern Balear,

que hagi realitzat aquestes obres.
La Sra. Francisca Gili digué que també demanava que el Ple agraís a la Sra.

Rosa Cendra, la donació de l'obra d'art, quadre pintat a l'oli, amb motius
florals.

Sotmesos a votació els esmentats agraïments, foren aprovats per
unanimitat.

Així mateix el Sr. Batle digue que es dirigiria un escrit a la Conselleria
d'Obres Publiques, Direcció General de Carreteres, agrair la rapidesa amb fer
les obres que s'estan duguent a terme a la carretera PM 112.
PRECS I PREGUNTES

El Sr. Pere Trias demanà;
Al carrer dels Balladors s'han llevat les aceres, que s'ha fet amb la

pedra de la voreta, on són?.
- Insistí en la paret del porrentó de ca l'Amet.
- Respecte de la problemàtica de l'aparcament de cotxes damunt les

aceres, què es pensa fer? ¿quina solució se li donarà?, ja que es per
tot el poble.

- Referint-se a la problemática del canvi de la titular de treballadora
social, ja que eren molts canvis en poc temps, i la considera una greu
equivocació, que es precisa una persona fixa, ja que treballa amb
dades de caràcter personal.

- Demanà responsabilitats al responsable d'organitzar el concert de
l'IMEDEA, pel total menyspreu als concertistes, ja que mentre tenia lloc
el concert, es realitzava la visita, cosa totalment lamentable.

- Al responsable de cultura i festius, demanà una explicació de per què
s'aturaren les activitats de la plaça del jardí.

- El cost del festival Isladencanta, en recursos econòmics i personal.
- Què va passar amb les entrades d'Isladencanta.
- Al carrer Quarter, ha desaparegut un arbre, qui ho ha autoritzat i per

què?.
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- Demanà que se l'informés de! decret de batlia de dia 18 de juny, sobre
els cursos d'estiu organitzats per una empresa privada, i per què no
s'ha fet amb la gent jove del poble. El resultat és que ningú s'ha
apuntat.

- Demanà una còpia impresa de les NNSS.
- Registre d'entrada de la dotació de serveis de son Dameto.

La Sra. Francisca Gili li respongué respecte la plaça de la treballadora social,
que sempre s'havia contractat aquest servei amb Teleassistència, la primera
vengué a substituir per malaltia de la treballadora anterior, la següent trobà
plaça a Calvià i ho va preferir i aquesta es la núm. 3.
El Sr. Trias demanà, si es pensava crear la plaça de treballadora social.
La Sra. Francisca Gili digué que esperava a posar en marxa el Centre de Dia i
veure com cobrir totes les necessitats.
El Sr. Miguel Bemat contestar respecta del concert de l'IMEDEA, digué que
havia estat un error fer-ho, però que obeïa a que es pensava que la visita a
l'IMEDEA, es faria de 50 en 50 persones i les que restaven esperant escoltarien
el concert, per altra banda el concert s'havia de fer a un lloc més tancat i
l'IMEDA no ho volgué i la gent a un lloc tan distés es posà a xerrar.
Pel que fa al retràs de la musica i focs artificials a la plaça del jardí, fou a causa

de que els musics van arribar tard.
Els comptes del Festival Isladencanta, els donaré al proper ple.
Respecte de les entrades del festival, respon als donatius dels esporlerins i

foren destinats a les despeses del festival.
Respecte de l'escola d'estiu, obeeix a que els altres anys l'organitzava l'AMPA i
degut a una problemàtica amb els monitors aquest any no es va fer, i quinze
dies abans, vengueren algunes mares a queixar-se i ens posarem amb
contacte amb una empresa privada per tal de que ens donés el cost del servei,
per suplir aquesta manca.
El Sr. Trias demanà per la falta de planificació de l'activitat de SA NOSTRA,

que no es posaren d'acord amb els horaris.
Pel que feia a l'escola d'estiu demanà quina quantitat tenia de subvenció

l'activitat.
El Sr. Bemat digué, que no sabia el que podia haver passat, ja que s'havia

parlat amb SA NOSTRA, i hi estaven d'acord.
Respecte de la subvenció de l'escola d'estiu, era per un total de cent mil
pessetes.

El Sr. Rafael Bosch, respecte de les colònies, digué que el Patronat, havia
intentat organitzar l'activitat, causada perl a falta d'organització per aquest any,
que havia conectat en tres empreses, que les quotes eren només per cobrir les
despeses , fins i tot inferior a la quota d'anglès, però que suposava que amb la

â
i
a

Paper transcripció acords i resolucions



premura amb que se'ls va sol·licitar el servei, els pares ja havian triafïfftr^
opcions.
El Sr. Batle digué que ell havia autoritzat llevar l'arbre del carrer Quarter, ja que

era un arbre dolent i s'havia de fer obra, i que es reposarà i que tot ho havia fet
de forma verbal.
El Sr. Vicencs Matas demanà la situació en que es trobava l'execució dels
acords següents:

- Ple de març, aparcament de Mateu Font, que s'havia de negociar amb
la propietat.

- Ple de 24 d'abril, veïns de sa Vilanova, què s'ha fet?.
- Ajardinament, quines accions en concret, va ser aprovat per

unanimitat.
- Hospital de Son Llàtzer, s'havien d'enviar una sèrie d'escrits, col·lectius

recollir firmes.
- Què es pensa fer sobre el tema de la sentència de demolició de la

vivenda del camí de Miralles, entrà el mes de febrer, són temes molts
clars.
Protestà dient que s'havia molestat en mirar tots el plens des de que
va entrar la sentencia, i no s'havia donat compte de l'entrada d'aquesta
sentència al ple, i de temes en menys contingut, es dóna compte.

- Can Campos, respecte de l'edifici d'unes carecterístiques molt
especials, que no complia normativa, el Batle està disposat a
subscriure un conveni amb la Conselleria de Medi Ambient, ja que no
guarda el retrenqueig, a moltes zones del poble hi ha caos iguals.

- Respecte de l'alineació de la façana del carrer Fortuny, no s'ha fet
estudi de detall, per què?.

- Dijous passat un ciutadà llevà un arbre, ès una situació que preocupa,
ja que en falten molts d'arbres al poble, durant el temps que jo vaig ser
Batle, se'n plantaren prop de 500, avui en falten molts, no han estat
repoblats.

- També volgué fer un comentari respecte dels carrers del poble, per
què s'havia fet una despesa de 10.000.000 pessetes en maquinària, si
no funcionava.

- Aixi mateix es queixà de que la Sra. Francisca Gili, no hagués donat
compte al ple del canvi de criteri, en la contractació de la treballadora
social.

- També digue que com s'havien fet tants de projectes, respecte del
ponterró, que aquests tenien un cost, com els pensava pagar i quan.

El Sr. Batle li respongu'r que només es pagaria un sol projecte.
El Sr. Matas digué que els professionals tenien dret a cobrar per la seva
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feina i que hi havia dos professionals.
El Sr. Bartolomeu Llinàs, demanà quin dels dos professionals cobraria.
El Sr. Batle digué que, respecte del projecte, s'havia fet així per un tema
de competències.

Pel que feia als acords de ple, pel que feia als aparcaments de Mateu
Font, les coses a vegades no podien anar tan ràpides.
L'altra encara no s'havia fet.
Respecte de la sentència de demolició, tenia donada ordre a la Secretària
de que fes l'expedient.
La Sra. Francisca Gili, respecte de la treballadora social, digué que la
primera vegada que es contractà amb Teleassistencia, demanava
disculpes per no haver-ho posat en coneixement del ple, ja que vaig
pensar que era un tema conegut de tots, tant l'acomiadament de l'anterior
treballadora, per la Mancomunitat, com que s'habilitava una partida per
fer front a la despesa, i vaig pensar que ja ho sabieu.
El Sr. Matas digué que encara, que presumís que ho sabien, com a
representant de l'Ajuntament tenia obligació de donar compte.
El Sr. Miguel Bernat, respecte de l'escola d'estiu, digué que la despesa
d'aquesta l'assolia l'AMPA mitjançant el Patronat, i que es té previst
baixar la subvenció.

Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia, essent les
vint-i-una hores i cinquanta minuts, el Sr. Batle aixecà la sessió, i per fer-hi
constar el que s'hi ha tractat, jo la Secretària en dono fe, i amb el seu Vist-i-
Plau estenc la present Acta al lloc i la data assenyalats a l'encapçalament.

Esporles, 31 de juliol de 2001.
j
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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA
CELEBRADA PEL PLE DE LAJUNTAMENT

EL DIA 13 DE SETEMBRE DE 2001

Membres assistents:
Sr. Gabriel Sabater Camps
Sr. Gabriel Coll Barceló
Sr. Miguel Bernat Bosch
Sr. Rafael Angel Bosch Sans
Sr. Vicenç Matas Rosselló
Sr. Pere Trias Aulí
Sr. Antoni Aulí Ginard
Sr. Antoni Vidal Matas
Sra. Francisca Gili Nebot

Membres que han excusat la seva assistència

Sr. Bartomeu Llinàs Ferrà

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autónoma de les Illes Balears, essent les
vint hores del dia tretze de setembre de l'any dos mil u, es reuneix a la Sala
d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple de la Corporació
sota la Presidència del Batle Sr. Jaume Pou Reynés, i amb l'assistència dels
Senyors Regidors que es relacionen a l'encapçalament, amb el fi de celebrar
sessió extraordinària i en ella tractar els assumptes inclosos a l'ordre del dia, el
qual fou degudament notificat. Assisteix com a Secretària la de la Corporació
Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo.

Abans de començar el Ple, es guardà un minut de silenci, per l'atemptat sofert
els Estats Units.
El Sr.Pere Trias demanar la paraula i digue que el seu grup abandonava el Ple,
per no voler assistir el debat, ja que se li havia entregat per e-mail, la
documentació que havian sol·licitat.
Així mateix digue que no se li havien entregat les darreres actes de la Comissió
de Govern, i ja ho venia reclamant feia temps, que se li entreguesen en la
regularitat establerta el ROF.
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Respecta de la sessió extraordinària, que fa el cas, digue que hauria bastat la
sessió ordinaria, que no eran necessaris tan de plens extraordinaris, que sortiria
més barato.
El Sr.Batle li respongué, que si s'havia fet la sessió estraordinària, era degut
que els assumptes en ell a tractar, acabava el termini dia quince de setembre i
no es podia esperar el plenari de final de mes.

PLA D'OBRES I SERVEIS.- El Sr.Gabriel Sabater Camps, donà lectura a
la següent proposta;

PROPOSTA

Vista la convocatòria del Consell Insular de Mallorca a tots els
Ajuntaments que es vulguin incloure dintre del Pla d'Obres i Serveis per al 2002,

Venc a proposar al Ple d'aquest Ajuntament l'aprovació de les següents
propostes:

Primera proposta:
1r.- Aprovar l'expedient de sol·licitud de finançament al Consell Insular de

Mallorca per a l'obra anomenada "PAVIMENTACIÓ DE DIVERSOS CARRERS
AL NUCLI URBÀ D'ESPORLES", amb una pressupost d'execució per contracte
de quaranta-tres milions cent cinquanta-una mil sis-centes cinquanta
(43.151.650) pessetes. Demanar la seva incluisíó en el Pla d'Obres i Serveis
per al 2002. La subvenció a fons perdut que se sol·licita puja un import de
trenta-quatre milions cinc-centes vint-i-una mil tres-centes vint (34.521.320)
pessetes (80%), essent l'aportació municipal de vuit milions sis-centes trenta mil
tres-centes trenta (8.630.330) pessetes (20%). (Tipus d'actuació "A").

2n.- Acceptar especificament les normes establertes a la convocatoria del
Pla d'Obres i Serveis per al 2002 i al Reglament de Cooperació Municipal del
CIM.

3er.- Sol·licitar l'ajuda per a la redacció del projecte per un import de vuit
centes setanta mil dues centes vuitanta-cinc (870.285) pessetes. I per honoraris
de direcció de l'obra per un import d'un milió cinc centes vint-i-tres mil
(1.523.000) pessetes.
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Segona Proposta

1r.- Aprovar l'expedient de sol·licitud de finançament al Consell Insular de
Mallorca per l'obra anomenada "PAVIMENTACIÓ I DOTACIÓ DE SERVEIS
CARRER COLISEU", amb un pressupost d'execució per contracte de nou
milions nou centes noranta-quatre mil una (9.994.001) pessetes. Demanar la
seva inclusió en el Pla d'Obres i Serveis per al 2002. La subvenció a fon perdut
que se sol·licita puja un import de set milions nou centes noranta-cinc mil dues
centes una (7.995.201) pessetes (80%), essent l'aportació municipal d'un milió
nou centes noranta-vull mil vuit-centes (1.998.800) pessetes (20%) (Tipus
d'actuació "A").

2n.- Acceptar especificament les normes establertes a la convocatoria del
Pla d'Obres i Serveis del 2002 i al Reglament de Cooperació Municipal del CIM.

3r.- Sol·licitar l'ajuda per a la redacció del projecte per un import de dues
centes seixanta-vuit mil set centes quaranta-sis (268.746) pessetes. í per
honoraris de direcció de l'obra per un import de quatre centes setanta mil tres
centes sis (470.306) pessetes.

Tecera proposta

1r.- Aprovar l'expedient de sol·licitud de finançament al Consell Insular de
Mallorca per a l'obra anomenada "PISCINA MÜNICIPA FASE I" d'aquest terme
municipal, amb un pressupost d'execució per contracte de setanta-set milions
tres centes noranta-cinc mil tres centes vint (70.395.320) pessetes. Demanar la
seva inclusió en el Pla d'Obres i Serveis per del 2002. La subvenció a fons
perdut que se sol·licita puja a un import cinquanta-quatre milions cent setanta-
sis mil set centes vint-i-quatre (54.176.724) pessetes (70%), essent l'aportació
municipal de vint-i-tres milions dues centes devuit mil cinc-centes noranta-sis
(23.218.596) pessetes (30%). (Tipus d'actuació "B").

2n.- Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria del
Pla d'Obres i Serveis del 2002 i al Reglament de Cooperació Municipal del CIM.

3er.- Sol·licitar l'ajuda per a la redacció del projecte per un import tres
milions set centes vint mil vuit centes cinquanta-sis (3.720.856) pessetes.
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1r.- Aprovar l'expedient de sol.licitud de finançament al Consell Insula de
Mallorca per a l'obra anomenada "INSTAL·LACIÓ GESPA ARTIFICIAL CAMPT
DE FUTBOL" d'aquest terme municipal, amb un pressupost d'execució per
contracte de seixanta-vuit milions sis centes trenta-quatre mil tres centes
(68.634.300) pessetes. Demanar la seva inclusió en el Pla d'Obres i Serveis per
del 2002. La subvenció a fons perdut que se sol·lita puja a un import de
quaranta-vuit milions quaranta-quatre mil deu (48.044.010) pessetes (70%),
essent l'aportació municipal de vint milions cinc centes noranta mil dues centes
noranta (20.590.290) pessetes (30%). (Tipus d'actuació"B").

2n.- Acceptar especificament les normes establertes a la convocatoria del
Pla d'Obres i Serveis del 2002 i al Reglament de Cooperació Municipal del CIM.

3er.- Sol·licitar l'ajuda per la redacció del projecte per un import de dos
milions (2.000.000) de pessetes.

El Sr. Vicens Matas digue que s'abstendria, ja que pel que feia a la primera
proposta pavimentació de varis carrers, era una actuació a curt plaç i no en
sabia els resultats, si s'hagues fet un estudi de tots els carrers que precisaven
una actuació, el grau de la mateixa i si aquesta havia de ser més o menys
inmediata, seria un altre qüestió, pero presentat així no li pareixien els diners del
tot ben gastats
Pel que feia el segon punt pavimentació carrer del Coliseu, hi estava totalment
d'acord
El tercer piscina, demanar on es situava la piscina, i que abans de fer res li
agradaria coneixer el projecte que tenia el grup majoritari, envers de ca l'amet,
per poder estar-hi d'acord o no.
Pel que feia a la quarta proposta, digue que els tres primers punts
l'impossibilitaven pronunciar-se damunt aquest.
El Sr.Batle explicar respecta de la pavimentació dels carres que, el tècnic havia
fet el corresponent estudi i en base a aquest, s'havian triat els carrers que no
podian passar més temps a pavimentar, encara que en un futur s'haguesin de
fer actuacions definitives.
Pel que feia el projecte que tenia l'Equip de Govern, el voltant de ca l'Amet,
digue que restava ben clar a les NNSS del municipi el que tenia intenció de fer
l'Equip de Govern.

i
i
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El Sr.Mique! Bernat respecta de la piscina digue, que en elmoment de haver de
redactar el projecte definitiu ja es decidiria rorientació i situació de la mateixa,
que ara només era a avantprojecte.
El Sr. Matas digue que no li pareixia correcte millorar uns carrers que no hi
havia garantia de que s'hagesin d'obrir després.

Després d'una deliberació damunt el tema, el Sr. Batle proposà la següent
esmena.

Passar la segona proposta al tecer lloc, i la tercera proposta que ocupi el
segon lloc, restant de la següent manera;

1. Pavimentació de diversos carrers del casc urbà d'Esporles.
2. Piscina Municipal, fase I
3. Pavimentació i Dotació de serveis del carrer Coliseu
4. Instal.lació gespa artificial del camp de futbol

Sotmesa a votació la proposta amb l'esmena introduïda, és aprovada
amb el següent resultat:

- Sis (6) vots a favor, cinc (5) del PP i un (1) de l'independent.
- Una (1) abstenció del PSOE.

SENTENCIA INFRACCIÓ TERRASA BOSCH.- Es retira de l'ordre del
dia.

FESTES LOCALS 2001.- El Sr.Batle donà lectura a la següent
proposta:

Vist el calendari de festes de la Comunitat Autónoma de les Illes
Balears per a 2002, per la present venc a proposar el Ple que prengui el
següent acord:

PROPOSTA
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Acollir com a dies festius d'aquest municipi per a l'any 2002
L'1 d'abril (dilluns), com segona festa de Pasqua i
El 29 de juny (dissabte), Sant Pere.

Sotmès a votació és aprovat per unanimitat.

Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia, essent les
vint-i-una hores , el Sr. Batle aixecà la sessió, i per fer-hi constar el que s'hi
ha tractat, jo la Secretària en dono fe, i amb el seu Vist-i-Plau estenc la
present Acta al lloc i la data assenyalats a l'encapçalament.

Esporles, 13 de setembre de 2001.
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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA
CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 2 D'OCTUBRE DE 2001

Membres assistents:
Sr. Gabriel Sabater Camps
Sr. Gabriel Coll Barceló
Sr. Miguel Bernat Bosch
Sr. Rafael Angel Bosch Sans
Sr. Vicenç Matas Rosselló
Sr. Pere Trias Aulí
Sr. Antoni Aulí Ginard
Sr. Antoni Vidal Matas
Sra. Francisca Gili Nebot
Sr. Bartomeu Llinàs Ferrà

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les Illes Balears, essent les
vint hores del dia dos d'octubre de l'any dos mil u, es reuneix a la Sala d'Actes
de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple de la Corporació sota la
Presidència del Batle Sr. Jaume Pou Reynés, i amb l'assistència dels Senyors
Regidors que es relacionen a l'encapçalament, amb el fi de celebrar sessió
extraordinària i en ella tractar els assumptes inclosos a l'ordre del dia, el qual fou
degudament notificat. Assisteix com a Secretària la de la Corporació Sra. Maria
Dolores Sureda Trujillo.

El Sr. Batle digué que a tots els efectes, així com havien quedat, amb els
distints grups polítics que conformen el Consistori, aquest Ple tindria el
tractament d'ordinari. Ja que el dia que s'havia de celebrar el Ple ordinari del
mes de setembre, hi havia la visita a l'IMEDEA.

Tot seguit donà lectura a l'escrit dirigit a l'Ajuntament per l'IMEDA, registre
d'entrada aquest Ajuntament núm. 3043, que diu:

Benvolgut senyor.
Voldria agrair-vos personalment les paraules, afectuoses que vàreu tenir pel
personal de l'IMEDEA en el discurs d'inauguració de I' Institut dimarts
passat.

També vull oferir-vos aquesta recopilació de fotos que hem preparat a I'
Institut, que correspon a l'evolució des de les escoles Velles fins a l'IMEDA.
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Una altra vegada moltes gràcies per tot el suport que a l'IMEDEA
que tenim de part de tot el municipi d'Esporles.

El Sr. Vicens Matas digué que amb tota cordialitat, s'hauria de comunicar a
l'IMEDEA de que la taula que hi ha a l'entrada, és propietat de l'Ajuntament
d'Esporles.

ACTES ANTERIORS.- El Sr. Batle preguntà si algun membre de la
corporació havia de fer alguna observació a les actes de les sessions de dia
19 de juliol de 2001, de dia 31 de juliol de 2001 i de dia 13 de setembre de
2001, repartides amb la convocatòria.

No es presentar cap observació, per la qual cosa l'acta és considera
aprovada.

CORRESPONDENCIA I DISPOSICIONS OFICIALS.- A l'apartat de
correspondència, dóna compte del següent:

- Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 2489 de dia
2/08/01, resolució pla prestacions socials.

- Conselleria d'Innovació Energia, registre d'entrada núm. 2518 de
dia 06/08/01, notificació recurs contenciós GESA.

- Ministeri d'Economia i hisenda, registre d'entrada núm. 2536/01 de
dia 08/08/01, resolucions sobre IBI.

- Institut Nacional Empleo, registre d'entrada núm. 2587/01 de dia
17/08/01, atur mes de Juliol.

- Obra Cultural Balear, registre d'entrada núm. 2588/01 de dia
17/08/01, agraïment de ser Soci.

- Govern Balear Presidència, registre d'entrada núm. 2599 de dia
20/08/01 , guia estructura comunitat

- Ministeri d'Economia i Hisenda, registre d'entrada núm. 2603 de dia
20/08/01, resolucions administratives IBI

- Conselleria d'Obres Públiques i Ordenació del Territori, registre
d'entrada núm. 2606/01, proposta modificació DOT.

- Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 2625 de dia
22/08/01, millora Web Sites

- Federació Entitats Locals Balears, registre d'entrada núm. 2638 de
dia 24/08/01 moviment mundial a favor infància.

- Institut Balear d'Afers Socials, registre d'entrada núm. 2658 de dia
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27/08/01, resolució Ajuda Pla Gerentològic
- Institut Balear d'Afers Socials, registre d'entrada núm. 2659 de dia

27/08/01, memòria servei ajuda domicili.
- Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 2660 de dia

27/08/01, subvenció arts escèniques.
- Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 2695 de dia

30/8/01, invitació Diada Mallorca.
- Ministeri Assumptes Socials, registre d'entrada núm. 2811 de dia

12/09/01, projecte cost Servei Teleassistència.
- Conselleria de Medi Ambient, registre d'entrada núm. 2813 de dia

12/09/01, treball camp residus urbans.
- Conselleria de Benestar Social, registre d'entrada núm. 2820 de dia

13/09/01, modificacions memòria poders públics.
- Ministeri d'Economia i Hisenda, registre d'entrada núm. 2842 de dia

14/09/01, compensació Telefónica.
- Conselleria d'Economia i Hisenda, registre d'entrada núm. 2878 de

dia 18/09/01, reunió informativa cadastre i notaris.

DECRET DE BATLIA.- La Secretària donà compte dels decrets de Batlia
haguts des de l'últim Ple, dient que anaven des del núm. 283/01 fins al 379
/OI.

Es sotmeten a ratificació els següents Decrets de Batlia;

Atès que des del dia 11 d'agost de 2001 fins al dia 27 d'agost de 2001,
per absència, no podran exercir-se les atribucions de Batlia, de conformitat
amb el que disposen els articles 44 i 47 del RD 2568/86 de novembre, he
resolt:

1er.- Delegar en el segon Tinent de Batle Sr. Miquel Bernat Bosch,
l'exercici de les atribucions de Batlia.

2on.- La delegació d'atribucions sortirà efectes des del dia 11 d'agost de
2001 fins 26 d'agost de 2001, sense perjudici de la seva publicació en el
BOIB.

3er.- Traslladi's al Sr.Miquel Bemat Bosch.
4t.- Doni's compte al Ple en la primera sessió que es celebri.

Sotmès a ratificació es aprovat per unanimitat.

RESOLUCIÓ DE BATLIA núm. 289/01
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RESOLUCIÓ DE BATLIA NÚM. 290/01

DESIGNACIÓ TINENT DE BATLE

De conformitat amb les atribucions que em confereixen els arts. 23.3
de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, i art.
52 del ROF, i a causa de que la Sra.Francisca Gili Nebot, ha posat a la meva
disposició el seu càrrec de Tinent de Batle, degut a que passa les vacances
fora del terme municipal, pel present venc a resoldre:

- Designar com Tinent de Batle en lloc de la Sra. Gili, el Sr.Rafel
Bosch Sans.

- La delegació d'atribucions sortirà a efectes des de dia 12 d'agost de
2001, sense perjudici de la seva publicació al BOIB.

- Traslladi's al Sr. Rafel Bosch Sans.
- Doni's compta al Ple a la primera sessió que es celebri.

Sotmès a votació la ratificació del present decret de batlia, és aprovat
per unanimitat.

El Sr. Pere Trias Aulí abandona la sala de plens per incompatibilitat
amb la següent resolució de batlia:

DECRET DE BATLIA núm. 335/01

Vist l'escrit de Gestur Balear, registre d'entrada 2732 de dia 5 de
setembre de 2001, pel present venc a RESOLDRE:

1.- Encarregar la direcció de les obres a Gestur Balear. Considerant
que la direcció d'obres engloba a mès d'un Tècnic Superior, un tècnic de
grau mig i coordinador de seguretat.

2.- Signar el corresponent contracte
3.- Ratificar la present resolució el proper Ple de la Corporació.

Sotmesa a votació la seva ratificació ès aprovada per unanimitat
Entra el Sr. Pere Trias Aulí.

DECRET DE BATLIA núm. 373/01
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Vist l'escrit tramès pel Tribunal Superior de Justícia,
Contenciós-Administratiu, secció 1 de Palma de Mallorca, en relació al
procediment ordinari 1292/2000, assenyalat amb el número d'identificació
únic 07000 3 0101292/200, sobre el recurs interposat pels Srs. Maria
Martorell Cabot i Jaume Martorell Cabot contra l'Ajuntament d'Esporles,
l'acord de Ple de dia 10 d'octubre de 2000 relatiu a la revisió de les Normes
Subsidiàries del municipi.

HE RESOLT:

1 r.- Nomenar com a misser a:
Sr. Juan Buades Feliu
Sr. Gabriel Buades Feliu
Sr. Miguel Reus Méndez

I com a procuradors a:
Sr.Antonio Colom Ferrà
Sr. Juan Reinoso Ramis.

2n.- Donar trasllat del present acord als interessats
Ser.- Donar compte del present decret al proper Ple de la corporació

per a la seva ratificació.

Sotmès a votació la ratifiació d'aquest decret de batlia i és aprovat amb
el següent resultat:

- Sis (6) vots a favor, cinc (5) del PP i un (1) de l'independent.
- Cinc (5) vots d'abstenció, tres (3) del PAS.PSM i un (1) del

PSIB.PSOE.

PADRÓ D'HABITANTS.- El Sr. Batle donà compta del resum numèric
municipals del fitxer del padró.

Vist el resum numèric municipal del fitxer del padró de I' INE, revisió
del Padró Municipal a 1 de gener de 2001, la població d'Esporles a
l'esmentada data es de 4.069 habitants, per la present venc a donar
informació al Ple de l'Ajuntament de l'esmentat resum numèric.
La Corporació es dóna per assabentada.

COMPTES GENERALS I PATRIMONI 2000.- Es retira de l'ordre del
dia.

2
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ORDENANCES, PREUS PUBLICS I TAXES MUNICIPALS.- El Sr.
Rafel Bosch donà lectura a les següents propostes:

En compliment d' allò disposat a l'art. 15 al 17 de la Llei 39/1988, de 28
de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals, i vists els informes
tècnics econòmics a que es refereix l'art. 25 de la mateixa, s'acorda, en
caràcter provisional de les següents ordenances de taxes municipals_

- Ordenança taxa reguladora de Casetes i Trast Venda.
- Ordenança taxa reguladora de Cementeri
- Ordenança taxa reguladora de la Piscina Municipal.
- Ordenança taxa reguladora de I' Expedició Documents
- Ordenança taxa reguladora Publicitat i Cartells.
- Ordenança taxa reguladora de Vehicles
- Ordenança taxa reguladora de Materials, Bastiments i Puntals
- Ordenança taxa reguladora de Música i Activitats Formatives
- Ordenança taxa reguladora d'Internet
- Ordenança taxa reguladora de Publicacions
- Ordenança taxa reguladora de Taules i Cadires
- Ordenança taxa reguladora d' Entrades de Vehicles
- Ordenança taxa reguladora de Multes de Circulació
- Ordenança taxa reguladora de Subministrament Aigua
- Ordenança taxa reguladora de Fems
- Ordenança taxa reguladora de Clavegueram

2.- De conformitat amb allò disposat a l'esmentat art. 17 de la llei
39/88, el present acord provisional, s'exposarà el públic pel termini de trenta
dies, a fi que els interessats puguin examinar l'expedient i presentar les
reclamacions que estimin oportunes. En cas de que no es presentin
reclamacions, l'acord s'entendrà definitivament aprovat i s'exposarà en el
BOIB el text integra de l'ordenança.

3.- Les presents Ordenances Fiscals entraran en vigor i s'aplicaran a
partir del dia 1 de Gener de 2002, una vegada feta la publicació en el Butlletí
Oficial de la comunitat Autònoma de les Illes Balears i estarà en vigor fins a

PROPOSTA
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la seva modificació o derogació expressa.
El Sr. Batle demanà a la Corporació si volien votar totes les ordenances

conjuntament o per separat.
El Sr. Antoni Vidal demanà que les ordenances de Clavegueram, Aigua i

Recollida de Fems, es votessin per separat.

Seguidament es procedeix a sotmetre a votació les ordenances taxes
reguladores, per la de clavegueram, recollida de fems i aigua:

1.- És sotmet a votació l'ordenança de Clavegueram
- Vuit (8) vots a favor, cinc (5) vots del PP i dos (2) del PSIB.PSOE, i

un (1) de l'independent.
- Tres (3) abstencions del PAS.PSM

2.- És sotmet a votació la Recollida de Fems:

- Vuit (8) vots a favor, cinc (5) vots del PP i dos (2) del PSIB.PSOE, i
un (1) de l'independent.

- Tres (3) abstencions del PAS.PSM

3.- Es sotmet a votació l'ordenança taxa d'aigua:

- Vuit (8) vots a favor, cinc (5) vots del PP i dos (2) del PSIB.PSOE, i
un (1) de l'independent.

- Tres (3) abstencions del PAS.PSM

4.- Seguidament és sotmet a votació la resta de les ordenances taxes
reguladores, abans esmentades i són aprovades per unanimitat.

Seguidament és procedeix a la lectura a la proposta del Preu Públic
del Servei d'Escola Infantil:

PROPOSTA DE MODIFICACIÓ ORDENANÇA PREU PUBLIC SERVEI
D'ESCOLA INFANTIL

1.- En compliment de alló disposat a l'art 15 aM 7 de la Llei 39/1988,
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de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes Local, 1 vists els informes
tècnics econòmics a que es refereix l'art. 25 de la mateixa, s'acorda, en
caràcter provisional, l'aplicació del preu públic pel Servei d'Escoleta Infantil i
l'aprovació de l'ordenança fiscal reguladora de la mateixa, en els termes

següents:

ORDENANÇA REGULADORA DEL PREU PÚBLIC PEL SERVEI
D'ESCOLA INFANTIL

Article 1 r.- Concepte

De conformitat amb alló previst a l'art. 117 en relació amb l'art. 41.b),
ambdós de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, reguladora de les Hisendes
Locals, aquest Ajuntament estableix el preu públic pel serveis educatiu, de
guarderia i de menjador prestats per l'escoleta municipal d'Esporles. Aquests
preus estant especificats a les tarifes contingudes als articles 3r. que es regirà
per la present Ordenança.

Article 2n.- Obligats al pagament

Estan obligats al pagament del preu públic regulat per aquesta
Ordenança les persones que es beneficiïn dels serveis als quals fa referència
l'article anterior.

Article 3r.- Quantia de les tarifes de cada servei.

A) PER SERVEI EDUCATIU

1.- Per assistència i estada d'un infant, que la renda per càpita de la seva unitat
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familiar sigui superiora! resultat del 1,1 del salari mínim interprofessional
135,23 euros/mes

2.- Per assistència i estada d'un infant, que la renda per càpita de la seva unitat
familiar estigui compresa entre el 0,9 i el 1,1 del salari mínim
interprofessional 96,16 euros/mes

3.- Per assistència i estada d'un infant, que la renda per càpita de la seva unitat
familiar estigui compresa entre el 0,6 i el 0,9 del salari mínim
interprofessional 57,10 euros/mes

4 - Per assistència i estada d'un infant, que la renda per càpita de la seva unitat
familiar sigui inferior al 0,6 del salari mínim interprofessional
39,07 euros/mes

La renda per capita de la unitat familiar serà el resultat de dividir la suma
de totes les Bases Liquidables (regular e irregular o bè de la casella que
s'adapti a aquest concepte) de tots els membres de la unitat familiar entre el
número resultant de la suma del numero de membres de la unitat familiar i
altres persones amb deducció.

S'agafarà com a referència la declaració de renda de l'any anterior a l'inici
del curs i el salari mínim corresponent a l'any de l'inici del curs (Per l'any 2001
el salari mínim és de 6.068,30 euros/any)

En el moment de formalitzar la matrícula es presentarà una fotocòpia de
la/les declaracions de la renda de la unitat familiar. Aquelles famílies que no

justifiquin els ingressos corresponents a l'exercici econòmic que serveix de
criteri per l'aplicació dels preus se'ls podrà aplicar la quota màxima.
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En el supòsit de que la unitat familiar no hagués estat subjecte^-ana
obligació de declarar, presentarà un certificat negatiu de la renda de cada un
dels membres, expedit per l'Agència Tributària.

Dins els preus establerts pel servei educatiu no estan inclosos el material
necessari per a festes, sortides i altres despeses que seran aportats
directament pels pares.

b) Servei de guarderia:

-1 hora diaria: 11,42 euros mensuals.
-1 hora sola..: 1,26 euros/hora (fins un màxim de 11,42 euros/hora diària/mes)
Les hores de guarderia es contaran i tributaran separadament les del matí de
les de l'horabaixa.

c) Servei de meniador.
- Ticket per un dinar: 3.91 euros

Article 4t.- Obligació de pagament

Neix des de que s'inicia la prestació del servei.

Article 5è.- Normes de Gestió

1.- L'exacció es considerarà devengada simultàniament a la prestació del
serveis i la seva liquidació i recaptació es durà a terme per mensualitats
vençudes per les oficines municipals en base a les dades que es rebin de
l'esmentada escola municipal.

2.- El pagament s'efectuarà per mensualitats vençudes, a les oficines
municipals, dintre del mes següent.
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Així mateix es podrà fer ús de la domiciliació bancària dels pagame

3.- Un retard en el pagament de més de dues mensualitats sense motiu que
ho justifiqui significarà la baixa de l'infant al centre. L'Ajuntament ha de
comunicar amb 15 dies d'antelació la baixa per escrit.

article 6è.- Exempcions.
A instància de part i en tot cas previ informe tècnic favorable dels serveis

socials municipals, el Batle pot otorgar l'exempció de tot o part del pagament,
quan les circumstàncies socio-econòmiques del sol·licitant manifestin una
situació no adequada a les normes o l'ús que marquin en cada moment un
nivell mínim de subsistència.

DISPOSICIÓ FINAL.- La present ordenança entrarà en vigor el dia de la
seva publicació en el Butlletí Oficial de la Comunitat Autónoma de les Illes
Balears, estant en vigor fins a la seva modificació o derogació expressa.

2.- De conformitat amb allò disposat a l'esmentat art. 17 de la llei
39/88, el present acord provisional, s'exposarà el públic pel termini de trenta
dies, a fi que els interessats puguin examinar l'expedient i presentar les
reclamacions que estimin oportunes. En cas de que no es presentin
reclamacions, l'acord s'entendrà definitivament aprovat i s'exposarà en el
BOIB el text íntegre de l'ordenança.

Sotmès a votació ès aprovat per unanimitat.

BAIXES I DEVOLUCIONS." El Sr. Rafel Bosch Sans donà lectura a la
següent proposta:
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PROPOSTA BAIXA DE REBUTS

Examinada la documentació que acompanya als rebuts que es detallen a

continuació, es proposa la baixa dels esmentats rebuts.

Rebut Contribuent Padró Import Motiu baixa

0001002612 Serra Garcia M. IVTM 6.237 Pagat 1 Trim

Sotmès a votació és aprovat per unanimitat.

PROPOSTA DEVOLUCIÓ IMPORT REBUTS

Examinada la documentació que acompanya als rebuts que es detallen a
continuació, es proposa la devolució del imports assenyalats.

Rebut Contribuent Padró/impost Import Motiu devolució

0020000187 Guardia Vella sl lAE 00 11.592 Baixa a 20-09-00
9752000434 Ferragut Ferrà Jose AIGUA 32.559 Fuita aigua
0052005314 Palmer Mora C. AIGUA 5.225 Fuita aigua

Sotmès a votació és aprovat per unanimitat.
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SOL·LICITUD BONIFICACIONS - El Sr. Rafel Bosch SansWnà
lectura a la següent proposta;

PROPOSTA

BONIFICACIONS IMPOST ACTIVITATS ECONOMIQUES

Vista la documentació tramesa per l'Agència Tributària sobre
bonificacions a l'Impost sobre Activitats Econòmiques, es proposa al Ple de
l'Ajuntament el següent:

1Aprovar les següents sol·licituds de bonificacions_
- CONSTRUCCIONES ZARANDA SL
- CONSTRUCCIONS BON TREBALL, SL
- JUAN PEDRO ROUSSELET BARRAUD
- CONSTRUCCION COMPLETA SL
- PROMOCIONES CABOT BOSCH, CB

2 - Denegar amb base a l'informe desestimatori de l'Agència Tributària
les següents sol·licituds de bonificacions:

- CONSTRUCCION COMPLETA SL
- ES RAFAL SA

Sotmès a votació és aprovat per unanimitat.

INFRACCIÓ TERRASA BOSCH.- El Sr. Gabriel Coll començà a donar
lectura a la proposta.

El Sr. Vicens Matas digue, que no volia participar en el debat degut a que
l'esmentada proposta no havia estat informada per la Comissió Informativa.

Es retira de l'ordre del dia.

El Sr. Pere Trias demanà que d'acord amb el ROF els expedients que no
havien estat informats per la Comissió informativa, que fossin tractats després
dels informes, una vegada votada la urgència.

TAXA CANS.- Es retira de l'ordre del dia

ORDENANÇA CANS.- Es retira de l'ordre del dia.
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MOCIO PAS-PSM.LLIBRES ESO, GENERALITAT VALENCIANA.- El
Sr. Antoni Aulí donar lectura a la següent:

MOCIÓ

Que presenta al Ple de l'Ajuntament d'Esporles, el Grup Municipal del
PAS.PSM.
La Conselleria de Cultura, Educació i Ciència de la Generalitat Valenciana ha
elaborat un decret de mínims sobre el contingut dels llibres de text de llengua i
literatura a l'educació secundària obligatòria (ESO) i al batxillerat, en el qual
únicament es mencionen autors valencians, excloent-se els nascuts a
Catalunya i a les Illes Balears, i a on s'ignora el reconeixement de la unitat de la
llengua.
Aquesta mesura ha estat decidida unilateralment per la conselleria, sense haver
consultat les autoritats acadèmiques, ni els representants del professorat, ni els
editors de llibres de text.
L'aplicació d'aquest decret provocará una províncialització de l'ensenyament de
la llengua i la literatura al País Valencià i un greu empobriment dels continguts
d'aquesta ensenyança, comparable al fet que en l'ensenyament de la llengua i
literatura castellanes es suprimissin tots els autors llatinoamericans.
A ran d'aquest decret, ha enviat un document a les editorials de llibres de text,
instant-les a complir l'esmentat decret. Tenint en compte que el curs escolar ès
a punt de començar i que per tant les editorials ja han imprès els seus llibres de
text, aquesta mesura podria provocar, a mès del perjudici cultural i acadèmic
evident, un seriós problema econòmic a les empreses editores.
Aquesta ordre no és encara definitiva, ja que en no haver passat encara per
l'aprovació del Consell de Govern de la Generalitat Valenciana, no ha estat
publicat al Diari Oficial de la Generalitat, i per tant encara ès possible evitar la
seva aplicació.
Per aquests motius, el Ple de l'Ajuntament d'Esporles aprova el següent;
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ACORD
Instar la Generalitat Valenciana perquè retiri l'esmentat decret de mínims de la
Conselleria de Cultura, Educació i Ciència, i el reelabori tenint en compte la
unitat de la llengua, i aplicant criteris científics, històrics i literaris, i no polítics, en
la selecció dels autors que han de figurar en els llibres de text de llengua i
literatura.

El Sr. Rafael Bosch digué que mai discutiria la unitat de la llengua Catalana,
respectant les distintes modalitats, peró instar a un Govern respecte de la seva
capacitat normativa, no ho troba bé.

El Sr. Bartomeu Llinàs digue que el seu vot seria a favor, peró que volia
matisar, ja que la seva preocupació no era tant pels autors, editors o empreses,
si no pel que suposava per la llengua catalana.

El Sr. Antoni Aulí digué que respectava les opinions emeses peró que si era
per la paraula instar, que aquesta es podia substituir per una de més blana.

El Sr. Bosch no comentà més el tema.
Sotmès a votació, per primera vegada el resultat de la mateixa és el

següent:
- Cinc (5) vots a favor, tres (3) del PAS.PSM i dos (2) del

PSIB.PSOE.
- Cinc (5) vots en contra del PP.
- Una (1) abstenció de l'independent.

És sotmet a votació per segona vegada, s'obté el següent
resultat:

Cinc (5) vots a favor, tres (3) del PAS.PSM i dos (2) del
PSIB.PSOE.

- Cinc (5) vots en contra del PP.
- Una (1 ) abstenció de l'independent.

I no resta aprovat pel vot de qualitat del Sr. Batle.

MOCIÓ PAS.PSM.TENENCIA ANIMALS.- El Sr. Antoni Vidal donà
lectura a la següent proposta:
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MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL DEL PAS-PSM
RELACIÓ A LA TAXA PER SERVEIS MUNICIPAL ALS ANIMALS QUE VIUEN
A L'ENTORN HUMÀ.

Aquestes darreres setmanes diversos veïnats, propietaris de cans, han rebut un
escrit segons pareix enviat per l'Ajuntament mitjançant el servei de
comunicacions de la Caixa d'Estalvis Sa Nostra, on es comunica que ha
d'ingressar la liquidació practicada pel concepte "tinença-circulació" entre eM-
8-01 i el 30-09-01 en període voluntari. Les quantitats a ingressar són de 3.000
a 6.000 pessetes per ca.
Segons pareix, per les manifestacions del batle en funcions Miquel Bernat,
aquesta presumpte notificació, tan rònica (pel seu contingut), respondria a la
nova "taxa per serveix municipals als animals que viuen a l'entom humà" que ha
implantat l'Ajuntament, i pel concepte que figura a l'article 2.1.a) de l'ordenança
fiscal i que textualment diu: l'activitat municipal, tècnica i administrativa que té
per objecte verificar si es donen les condicions necessàries per autoritzar la
tinència i circulació de cans.

El mes d'octubre de 1999 el ple de l'Ajuntament va aprovar, per unanimitat,
l'ordenança (no fiscal) reguladora de tinença d'animals que viuen a l'entorn
humà i l'ordenança (fiscal) reguladora de les taxes per serveis municipals als
animals que viuen a l'entorn humà. Demostració clara que el PAS.PSM no està
en contra de l'establiment de taxes que afectin els animals que viuen a l'entorn
humà sempre que aquesta s'apliqui segons està regulat legalment i que
l'Ajuntament presti realment i efectivament els serveis pels quals s'estableix la
taxa.

Considerem que hi ha molt d'elements que fan inviable el cobrament de la taxa
tal com vol fer l'Ajuntament.

1) Per l'escrit enviat, l'Ajuntament considera, equivocadament, que la taxa s'ha
de pagar periòdicament pel sol fet d'estar d'alta al padró o registre de cans i
no a sol·licitud del veïnat que vol el servei regulat o l'ordenança.

Segons l'article 15.2 de la "ley 8/1989 de 13 de abril reguladora de Tasas i
Precios públicos ", quan les taxes s'hagin de pagar periòdicament, la liquidació
corresponent a l'alta en el respectiu padró s'ha de notificar individualment. Per
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tant, 0 bé s'ha de œmunicar individualment l'alta al padró o bé s'ha de liquidar
(autoliquidar) quan es sol·liciti el servei. L'Ajuntament no ha fet ni una cosa ni
l'altra.

2) Segons l'article 16 de la llei 39/88 reguladora de les Hisendes Locals, "els
acords d'aprovació de les ordenances fiscals s'han d'adoptar simultàniament
als d'imposició dels respectius tributs". El Ple de l'Ajuntament de dia 26-10-
99, que va aprovar l'ordenança fiscal, no va aprovar la imposició de la taxa.
El PR just va proposar aprovar l'ordenança.

3) Segons l'art. 17.4 de la mateixa llei, "els tributs no entren en vigor fins que
s'hagin publicat íítegrament en el Bolletí Oficial de la Comunitat Autónoma
els acords adoptats (d'imposició i ordenació) juntament amb el text íntegre
de les Ordenances". El Bolletí Oficial de la Comunitat Autònoma de dia 31-
12-99 publica exclusivament el text íntegre de l'ordenança.

D'acord amb l'art. 17.4, al nostre parer l'ordenança no està en vigor i per tant no
es por aplicar.

4) Segons l'art. 2.1.a) de l'ordenança fiscal, constitueix el fet imposable de la
taxa: l'activitat municipal, tècnica i administrativa, que té per objecte
comprovar si es donen les condicions necessàries per autoritzar la tinença i
circulació de cans.

Aquesta és una descripció típica d'una activitat subjecta a llicència com pot ser
l'obertura d'un local, el permís d'obra...
L'ordenança no aclareix en cap moment en què consisteix aquesta activitat
municipal
Quant a "les condicions necessàries per autoritzar la tinença i circulació de
cans", l'ordenança tampoc no aclareix quines són aquestes condicions ni qui ha
d'autoritzar la tinença i circulació de cans.
Segons l'art. 3 de l'ordenança ( no fiscal ) reguladora de tinença d'animals que
viuen a l'entorn humà, es podria interpretar que estan subjectes a llicència les
activitats comercials, industrials, professionals i de serveis: vivers d'animals,
guarderies, comerços, etc. Per tant, per aquests casos sí que hi podria haver
(encara que és dubtós) "activitat municipal per verificar si es donen les
condicions regulades per l'ordenança", peró de cap manera per a totes les
persones que tenen un ca a ca seva.
5) Segons l'art. 7 de l'ordenança fiscal l'obligació de pagament neix

simultàniament a la prestació del servei; per tant, si no hi ha servei no hi ha
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obligació de pagament. El Batle en funcions pareix que va manifestar que el
servei era perquè "els cans embrutaven els carrers i aquests s'havien de fer
nets". L'art. 21 de la llei 39/88 prohibeix expressament que es pugui cobrar
una taxa per la neteja de la via pública, i en qualsevol cas l'ordenança no
parla de neteja de carrers.

6) El batle en funcions, Miquel Bemat, pareix que va manifestar que el servei
és "per quan els cans es perden o es moren", però la pròpia ordenança fiscal
estableix els imports a pagar en aquests casos; per recollida i trasllat
d'animals vius o morts , per sacrifici d'animals i enterrament, per servei de
dipòsit i manutenció. Per tant, no es poden imposar dues taxes pel mateix
concepte i en qualsevol cas la taxa de 3.000 pessetes segons l'ordenança
fiscal no és per cap d'aquestes conceptes.

7) Segons l'art. 8é de l'ordenança fiscal "les persones que sol·licitin els serveis
regulats per aquesta ordenança hauran d'ingressar l'import de la taxa en el
moment de fer la sol·licitud". La taxa de 3.000 ptes, és per una activitat
subjecte a llicència, que han de sol·licitar aquelles persones obligades per
alguna llei o ordenança. Per tant, és una taxa que com a màxim es pagaria
exclusivament en aquests casos a sol·licitud de la part interessada i no cada
any i de forma generalitzada a tots els cans que figuren al cens de
l'Ajuntament d'Esporles, ja que no s'aplica a tots els cans que viuen a
Esporles (per exemple si no estan censats o estan censats a altres
municipis.)

8) Segons l'art. 8.3 de l'ordenança fiscal, que per causes no imputables al
subjecte passiu el servei no es presti, els interessats podran sol·licitar la
devolució de l'import ingressat. Consideram que està prou demostrat que el
servei regulat per la taxa no s'ha prestat.

9) Encara que l'ordenança (no fiscal) reguladora de tinença d'animals que
viuen a l'entorn humà (art. 27 é i capítol IX) parla "d'abritris sobre tinença i
circulació de cans-, hem de manifestar que en cap cas es poden considerar
vàlids 0 aplicables aquests articles a nivell de tributs ja que:

a) Aquesta ordenança de tinença d'animals no és una ordenaça fiscal i
en qualsevol cas la imposició i ordenació de tributs s'han d'aprovar
segons la normativa de la llei 39/88. Per tant no són aplicables les
"regulacions" que es facin en matèria de tributs en aquesta ordenança
(no fiscal) de tinença d'animals.

b) Els tributs son pre-constitucionals i sense cap dubte no són aplicables
des de l'entrada en vigor de la llei 39/88 i així ho confirmen diverses
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sentències, d'entre elles les del Tribunal Suprem de 14-4-98 i 26-6-96,
la del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya de 1-2-92 i la de
Tribunal Superior de Justícia de Madrid de 26-9-92 que precisament
declara nul·la una ordenança fiscal sobre tinença de cans.

Per aquests motius el grup municipal dels PAS.PSM proposa al Ple de
l'Ajuntament l'adopció dels següents acords:

1- Que s'anul·lin les liquidacions practicades per la taxa regulada a l'art. 2.1.a)
de l'ordenança fiscal reguladora de la Taxa per serveis municipals als animals
que viuen a l'entorn humà.
2.- Que l'Ajuntament, d'ofici i sense necessitat de cap tràmit per part de
l'administrat, retorni l'import cobrat.
3.- Que aquest acord es comuniqui a tots els afectats.
El Sr. Rafael Bosch digué que acceptava en part el plantejament de la

Moció, ja que havia estudiat el tema i estava fent feina per modificar la taxa i
reestudiant la seva aplicació, però en el que no hi podia estar d'acord era en el
preàmbul, però sí en el contingut. Que el Sr. Batle ja s'havia compromès a
la reunió que hi va haver a la casa del Poble a retirar els padrons.

Sotmès a votació és aprovat per unanimitat.

MOCIÓ PAS PSM CONTRÍBUCIONS ESPECIALS.- El Sr. Pere Trias
explicar la moció del seu grup referent a les contribucions especials de
Balladors i Sa Vilanova, en el sentit de que fins el moment no tenien
coneixement, de que l'Ajuntament hagués notificat als veïns l'ampliació del
termini de pagament.

Que els recursos de reposició presentats, no havien estat contestats. I
recordà l'obligació que té l'Ajuntament, encara que sigui fora de plaç de
resoldre. Considerant que per evitar despeses inútils els veïns, que ho fes
ja.

Que l'equip de govern del PP el plenari de juny, havia reconegut, la falta
de comunicació amb els veïns.

Que el text integre de l'ordenança particular de contribucions especials,
no havia estat exposat el BOIB i tampoc s'havia fet la notificació individual.

Que el projecte d'obres executat era diferent de l'aprovat.
Que segons distintes sentències , no és susceptible d'integrar en el fet

imposable, la renovació de la xarxa de sanejament existent.
Que les propostes de l'oposició i dels propis veïns, respecte del
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soterrament de cablejat, noves tecnologies, si que haurien estat una mrHofa*^
Pel motius abans exposats demanà que s'anul·lin i es comuniqui als

afectats.
El Sr. Rafael Bosch digué, que el ple de l'Ajuntament acordà la imposició

de contribucions especials en la quantitat del 8% del cost global de l'obra i
que el PAS PSM va votar a favor.

Que degut a la complexitat dels recursos presentats, no quedava més
remei de fer un acord global.

Que encara que amb la part de proposta, d'acord de les mocions
presentades pel PAS PSM i PP, ambdós grups tenien les postures més
aprop, no era així amb l'exposició de motius ja que el seu grup entenia;

Que el ple de l'Ajuntament havia aprovat els acords per a la imposició de
contribucions especials i la corresponent ordenança,
que havia estat exposat el públic el BOIB 62/99 i 73/00, durant trenta dies,
per que els efectats poguessin constituir-se en Associació o presentar les
al·legacions oportunes. Si bé no es va procedir a la notificació individual, i és
un tràmit jurídicament necessari i no subsanadle, segons es llegeix als
informes jurídics consultats.

Que a les zones del poble on s'han aplicat contribucions especials com a
conseqüència de la implantació de serveis bàsics( asfaltat, clavagueram,
servei d'aigües....) no es poden tornar aplicar per la renovació dels mateixos
serveis.

Que les obres d'acord amb els informes emesos pels tècnics, s'havien fet
d'acord amb el projecte.

Per tot l'exposat es proposa anul·lar les contribucions, notificar els afectats,
retornar els imports satisfets ,anul·lar contribucions Vilanova fase II.

El Sr. Batle digué que havien de ser responsables que en ple havien pres
l'acord d'aplicar el 8% global en contribucions especials, i ara no podien
oblidar el consens a què havien arribat.

El Sr. Trias li respongué que si havien arribat a aquest acord, era per que
l'equip de govern volia imposar contribucions per 300.000 ptes per veinat i va
ser per aquest motiu que el PAS PSM arribà a un acord de només aplicar el
8%, però de l'obra civil.

Pel que feia el consens a què havia apel·lat el Sr. Batle, li digué que no
podia esgrimir aquest argument, ja que ell s'havia romput tantes vegades
com havia volgut els consensos a què havien arribat.

El Sr. Batle digué que el 8% esment, s'havia dit global.
El Sr. Vicens Matas digué que havien de ser respectuosos amb els

pactes, peró si no s'estava d'acord amb l'obra a realitzar, no es podia votar
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a favor. Que aquesta era la qüestió, que el seu grup no havia de s/oiàfla
favor, no per rompre el pacte, si no per un problema de fons, com era que
l'obra que es proposava, estava totalment desfasada, ja que es perdia
l'oportunitat de posar uns serveis que d'aquí a uns anys serien necessaris.

El Sr. Bosch i el Sr. Trias deliberaren al respecte de coordinar les dues
mocions.

El Sr. Bosch digué que es podia arribar a un acord o votar les dues
mocions per separat.

El Sr. Trias digué que si es volia arribar a un acord havien de llevar les
exposicions de motius, d'ambdues mocions, ja que creia que no es posarien
d'acord i passar directament a la proposta d'acord.

El Sr. Batle sotmet a votació la següent proposta:
" A instància de la Moció presentada pel grup municipal PAS, PSM i de la
proposta presentada per via d'urgència pel Sr. Batle, es presenta al Ple per a
la seva aprovació la següent

1er.- Anul·lar les contribucions especials aprovades pels plenaris de dia 29
d'abril de 1999 ,de dia 30 de maig de 2000 i de dia 24 d'abril de 2001, per les
obres de " Carrer Balladors" i " Carrers Vilanova, Joan Cabot, Beata, Joan
Riutort i carreró de Son Comes Fase I ".

2on.- Notificar a tots els afectats la retirada de les esmentades contribucions
especials.

Ser.- Retornar d'ofici als afectats, els imports satisfets per aquests conceptes
abans de la conclusió del present exercici pressupostari.

41- Anul·lar les contribucions especials aprovades pel plenari de dia 24
d'abril de 2001, per a les obres de "Balladors" i " Carrers Vilanova, Joan
Cabot, Beata, Joan Riutort i carreró de Son Comes Fase II ".

Que és aprovada amb el següent resultat:
(9) nou vots a favor, (5)cinc del PP, (1) un independent, (3) tres del PAS PSM.
(2) dues abstencions del PSGE.

PROPOSTA
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MOCIO PAS.PSM. TAXA AIGUA.- El Sr. Antoni Auií demanà per deixar
damunt la taula la següent proposta, a l'espera dels corresponents informes.

INFRACCIÓ TERRASA BOSCH.- El Sr. Coll inicià la lectura de la proposta.
El Sr. Vicens Matas digué que el seu grup no estava d'acord amb l'informe

jurídic i que si abandonaven el ple s'entendria una abstenció, i no volien que es
consideres així. A més no havia estat informat per la comissió informativa.

El Sr. Batle digué que el tema ja s'havia retardat prou i se li havia de donar
una solució, per tant entenia que havia d'anar per urgència.

El Sr. Pere Trias digué que no havien tingut temps d'avaluar l'informe jurídic,
ja que no l'havien pogut tenir el temps necessari per poder estudiar el mateix, i
un assumpte d'aquesta importància, no es podien dur per urgència. Era més
correcte primer ser informat per la Comissió informativa i després el ple.

El Sr. Gabriel Coll digué que no entenia aquesta reticència, que era igual ara
que d'aquí a 15 dies.

El Sr. Trias digué que era qüestió de llegir l'informe.
El Sr. Batle digué que es convocaria una comissió informativa i un ple pel

proper dimarts, per tal de tractar el tema.

Es retira de l'ordre del dia.

CIM RECOLLIDA SELECTIVA.- El Sr. Batle sotmet a votació la
urgència en tractar el tema, aquesta és aprovada per unanimitat.

El Sr. Batle donà lectura a la següent proposta:

ASSUMPTE DE COMPETÈNCIES DE RECOLLIDA SELECTIVA DE LES
FRACCIONS PAPER-CARTRÓ, VIDRE I ENVASOS, PER PART DE
L'AJUNTAMENT D'ESPORLES AL CONSELL DE MALLORCA.

Atès que la recollida selectiva de les fraccions paper-cartró, vidre i envasos
lleugers es du a terme mitjançant conveni signat entre el Consell de
Mallorca, l'Ajuntament d'Esporles i la Fundació Deixalles signat el dia 20 de
juliol de 1994.

Atès que l'esmentat conveni s'ha anat prorrogant cada any mitjançant
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l'addenda corresponent.

Atès que mitjançant Decret 21/2000 de 18 de febrer, es va aprovar
definitivament el Pla Director Sectorial per a la Gestió de Residus Urbans de
Mallorca, el capítol 11 del qual es dedica íntegrament a la Recollida dels
residus urbans als sistemes de gestió i tractament derivats d'aquest Pla
Director Sectorial abans de l'I de gener de 2001.

Atès que la disposició addicional quarta de l'esmentat Decret estableix que
els Ajuntaments podran habilitar, mitjançant l'instrument legal necessari
(Conveni, Acord, Consorci, etc.), a les mancomunitats i al Consell de
Mallorca per realitzar la recollida selectiva i/o en massa dels residus urbans.

Atès que la clàusula novena de la darrera addenda signada el dia 9 de maig
de 2001, assenyala que la durada d'aquest Conveni finalitzarà el dia 31 de
desembre de 2001, data en la qual cessaran els seus efectes sense
necessitat de préavis o requeriment per cap de les parts.

Atès que la voluntat de l'Ajuntament és cedir la competència al Consell de
Mallorca per dur a terme la recollida selectiva, a compte de l'Ajuntament, de
les fraccions paper, cartró, vidre i envasos lleugers, d'acord amb el Pla
Director Sectorial.

Per tot el que s'ha exposat, es proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció del
següent

ACORD

1.- Encomanar al Consell de Mallorca la gestió de la recollida selectiva
de les fraccions paper-cartró, vidre i envasos lleugers, en les àrees
d'aportació i parcs verds, per un termini de 10 anys per tal que el Consell de
Mallorca dugui a terme l'esmentada recollida selectiva, d'acord amb alló que
preveu la Disposició addicional quarta del Pla Director Sectorial per a la
Gestió de Residus de l'illa de Mallorca aprovat per Decret 21/2000, de 18 de
febrer.
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2.- La recollida de productors singulars s'establirà mitjançant l'oportú
conveni entre l'Ajuntament i el Consell de Mallorca.

3.- Que durant el mes de juny de cada any, el Consell de Mallorca,
presentarà a l'Ajuntament el balanç econòmic anual de l'esmentada recollida
selectiva.

4.- Que l'any 2002 es farà un estudi econòmic per tal d'analitzar el
necessari equilibri econòmic financer de la recollida selectiva en el municipi,
que serà a partir de l'any 2003.

5.- Aquesta encomana de gestió, de comú acord, podrà ésser cedida a
un Consorci entre Ajuntaments i Consell de Mallorca que es pugui crear en
un futur.

6.- Notificar aquest acord al Consell de Mallorca.

Sotmès a votació és aprovat per unanimitat.

PRECS I PREGUNTES

El Sr. Pere Trias reiterar les preguntes del Ple anterior.
- Que va costar el festival Isladencanta.
El Sr. Miguel Bernat digue que no ho havia pogut mirar, que li contestaria el
pròxim ple.
- Demanà a l'equip de govern i concretament el delegat d'urbanisme , que li
expliqués com era que dos dies abans de que s'aprovés la moratòria la
comissió de govern havia aprovat dues obres, quin procediment havien seguit.
El Sr. Batle digue que eren tres.
El Sr. Gabriel Coll li respongué, que per concedir-les, no hi havia hagut cap
celeritat, ni cap comissió extraordinària, si no que havien seguit el procediment
ordinari.
- També demanà què havia passat amb les pedres de les aceres del carrer
Balladors.
El Sr. Gabriel Sabater respongué que havien anat a l'abocador amb les

escombreries. Que en primer lloc pensaren d'aprofitar-les però ja que sortien
rompudes i molt malament, s'abandonà la idea.
- Així mateix demanà per les pedres del porrentò de ca l'amet.

Paper transcripció acords i resolucions



/C'l:'"Sí?
9098

I-
GOVERN BALEAR

^ /*»

\ ■ - - n
\ f fc«

✓ O/yl

25

El Sr. Gabriel Sabater digué que no ho havia esbrinat, que ja li havia dit la
primera vegada.
- El Sr. Pere Trias digué cóm era que es permetien tants de cotxes aparcats
damunt les voravies.
El Sr. Batle li respongué, que faltaven aparcaments. Que procurarien prendre
mesures.
- Respectedel carrer que s'està obrint a ca l'Amet, no entenem com hi ha
aquest desnivell tan important.
El Sr. Batle digué que no li podia contestar, que no era tècnic. El que sí sabia
era que pel baix del tub hi passaven cables d'alta tensió.
- Volgué fer constar la seva protesta pel manteniment en general del municipi,
digué que mai havia vist tanta brutícia, ni que estigués tan malament el poble.
Puntualitzant que mai s'havia tingut una plantilla tan nombrosa.
El Sr. Vicens Matas diguéque no es feia el mateix amb tots, ja que a ell no se li

contestaven mai, tot seguit les preguntes. I ara s'havien contestades sense
haver d'esperar al final.
Així mateix va fer les següents preguntes:

- Al carrer del Porrentó s'havien fet previsions, respecte de la servitud de pas de
línies elèctriques.
S'han aplicat contribucions especials als veïns.
El Sr. batle respongué que per la desviació de l'aigua no s'havien aplicat
contribucions, pel que feia al carrer, ja en parlarien en arribar el moment.

El Sr. Matas digué que el desplaçament de les aigües només beneficiava a un
veinat. Que era més adient l'altemativa de mantenir el porrentó. Que havia estat
molt temps així i ara s'havia corregut molt.

Que el conveni signat amb la Conselleria portava més càrregues que no
solucions, es reforma una canonada que no havia donat cap tipus de
problemes.
- Preguntà com era que se'l convocava per una reunió a les 12 del mig dia, i
digué que no sabia si havien pensat molt bé, quan estigueren a favor de la
dedicació exclusiva del batle.
El Sr. Batle li respongué que aquestes reunions, sempre s'havien fet els

matins.
- Demanà a quants d' edificis municipals es realitzaven activitats i quins d'ells
tenien llicència.
Que la casa del poble no era un lloc per fer actes.
Les escoles tenen llicència?, quina feina s'ha fet al respecte.
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El Sr. Miguel Bernat respongué que es feia feina amb el camp de futbol, però
respecte de la casa del conserge ho desconeixia.

Respectede la casa del poble digué que tenia una problemàtica diferent, que
coneixia tan bé com ell. Que s'hi estava fent feina.
- També demanà quan es sembrarien els jardins de can Campos.
El Sr. Gabriel Sabater respongué que estava previst fer-ho dins el present any.
- Demanar que s'havia fet respecta dels acords de negociació amb els veïns,
per tal d'obrir un accés per a vianants, ca n Arbos i sa Vilanova, per tal de
facilitar l'accés a zones on es podria aparcar amb més facilitat.
El Sr. Batle respongué que havien tingut contactes amb la propietat.
- Fins quan es deixarà aparcar a la carretera?.
El Sr. Batle respongué, que mentre ell fos Batle i no hi hagués aparcaments al
Passeig, es permetria aparcar.
- Demanà que es retiressin les retxes grogues de les cantonades, que
ocasionaven retencions de tràfic etc. Que l'altra dia l'Autobús, no podia donar la
volta i estigué aturat, més de mitja hora.
- També digue que hi havia cotxes que s'estaven tot el dia damunt les voravies,
que abusaven, i hi havia massa tolerància. Que demanava que no es permetés
cap cotxe damunt les voravies.
- Preguntà al Sr. Batle si com s'ha fet el porrentó de ca l'Amet, el Sr. Batle
signaria un conveni, respecte de l'edifici de can Campos que ell entenia que no
complia, que hi faltava un estudi de detall i tenia una servitud d'aigües.
El Sr. Batle li respongué, que tenia l'autorització pertinent, i la llicència s'havia
donat d'acord amb els informes jurídics i tècnics.
- Respecta de la moció de son Llàtzer demanà si ja s'havia enviat.
Se li respongué, que efectivament, ja estava enviada.

Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia, essent les
vint-i-tres hores , el Sr. Batle aixecà la sessió, i per fer-hi constar el que s'hi
ha tractat, jo la Secretària en dono fe, i amb el seu Vist-i-Plau estenc la
present Acta al lloc i la data assenyalats a l'encapçalament.

Esporles, 2 d'octubre de 2001.
El Batle
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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA
CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 9 DE OCTUBRE DE 2001

Membres assistents:
Sr. Gabriel Sabater Camps

Sr. Gabriel Coll Barceló
Sr. Miguel Bernat Bosch
Sr. Rafael Angel Bosch Sans
Sr. Vicenç Matas Rosselló
Sr. Pere Trias Aulí
Sr. Antoni Aulí Ginard
Sr. Antoni Vidal Matas
Sra. Francisca Gili Nebot
Sr. Bartomeu Llinàs Ferrà

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autónoma de les Illes
Balears, essent les vint hores del dia tretze de setembre de l'any
dos mil u, es reuneix a la Sala d'Actes de la Casa de la Vila, en
primera convocatòria, el Ple de la Corporació sota la Presidència del
Batle Sr. Jaume Pou Reynés, i amb l'assistència dels Senyors
Regidors que es relacionen a l'encapçalament, amb el fi de celebrar
sessió extraordinària i en ella tractar els assumptes inclosos a l'ordre
del dia, el qual fou degudament notificat. Assisteix com a Secretària
la de la Corporació Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo.

SENTÈNCIA TERRASA BOSCH.- El Sr. Gabriel Coll Barceló
donà lectura a la següent proposta:
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PROPOSTA

Vista la sentencia del Jutjat Contenciós Administratiu n° 1 de
Palma de Mallorca, per present venc a proposar el Ple el següent
acord:

1Donar compte de següent veredicte judicial:
- Procediment ordinari 209/99, sentencia 140/00 de 29 de juliol

de 2000, del Jutjat Contenciós Administratiu n° 1 de Palma de
Mallorca.

Fallo

" Primero.- SE DESESTIMA EL RECURSO CONTENCIOSO
ADMINISTRATIVO contra la resolución dictada por el pleno del
Ayuntamiento de Esporles de fecha 30 de marzo de 1999.

Segundo.- SE CONFIRMA EL ACTO ADMINISTRATIVO
IMPUGNADO por ser acorde con la legalidad del ordenamiento
juridico."

2.- Executar en els seus estrictes termes la sentencia núm.
140/00 de 29 de juliol , dictada pel Jutjat Contencios-Administratiu
núm. 1 de Palma de Mallorca, en les actuacions per les quals es
desestima els recurs contencios-Administratiu interposat contra
l'Acord del Ple de l'Ajuntament d'Esporles de dia 30 de març de
1999, que ordenar, LA DEMOLICIÓ I RETIRADA DE TOTES LES
OBRES O INSTAL.LACIONS REALITZADES SENSE LA
PRECEPTIVA LLICÈNCIA, així com la restitució al seu primitiu
esser i estat d'aquelles obres o terrenys que ho requereixin. Al
polígon 5, parcel·la núm. 8 del terme municipal d'Esporles.

3.- En conseqüència concedir novament al Sr. Jaume Terrassa
Bosch. Com propietari, un termini d'UN MÉS, apartir de la
notificació del present acord. Per la DEMOLICIÓ I RETIRADA
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DE TOTES LES OBRES O INSTAL·LACIONS REALITZADES
SENSE LA PRECEPTIVA LLICENCIA que consisteixen en:

1.- Tram de paret de tancament d'altaria superior als 1.20
metres, situada vora les barres d'accés.

2.- Moviment de terra amb obertura de camí d'accés i
preparació d'esplanada de recepció d'una edificació.

3.- Cos d'edificació de planta rectangular desenvolupat
en dues plantes ( PB + 1 pis) i en coberta de teula una petita
dependència tancada i un porxo obert per dos costats. Terrassa
davantera i aijub. L'ocupació és d'uns 100 m2 i la superfície
edificada és d'uns 165 m2.

al polígon 5, parcel·la núm. 8 del terme municipal d'Esporles.
Restituir els terrenys al seu estat anterior i impedir definitivament
els usos a què donessin lloc; tot advertint-li que l'incompliment
d'aquesta ordre determinarà l'execució subsidiària per part
d'aquest Ajuntament, essent totes les despeses que s'originin a
càrrec de l'interessat.

El Sr. Vicenç Matas digue que volia anticipar que el seu grup
votaria a favor d'acatar la sentencia, que el fet de la seva oposició
era per un altre motiu, i encara seguien sense estiri d'acord.
Entenian que no es podia fer aquest Ple sense haver passat per
comissió informativa.

Així mateix digue que el seu desacord també venia per un
problema de fons, ja que entenian que l'equip de govern, no va
seguir el procediment correcte. Quan ho va posar en coneixement
del jutjat, havia d'haver aturat el procediment administratiu i actuar
de coadjuvant, com no ho va fer només va aconseguí perdre un
possible ingrés per les arques municipals, que ara anirà el
ministeri de Hisenda i seria innecessari que avui seguéssim aquí.

El Sr. Gabriel Coll digue que tot era opinable, que no estava
d'acord en tot el que deia. Que també entenia que era una
llàstima que l'Ajuntament deixes d'ingressar el diners de la sanció
i haver de portar a terme la part més desagradable la demolició.
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L'equip de govern , en tot moment, sigui el procediment que li va
indicar el lletrat anomenat per defensar el cas. Ara bé des de que
va venir la segona sentencia , s'ha encomanat un informe jurídic,
per tal d'esbrinar quin és el moment oportú dins el procediment
administratiu, per posar el tema en coneixement del fiscal, i
aquest no vull que s'entengui com una excusa, si no com una
prevenció.

El Sr. Matas digue que s'havia d'haver renunciat el contenciós i
el jutjat hagués realitzat la demolició.

El Sr. Batle digue que mai era agradable demolir un edifici i que
el camí no era senzill, la propietat podia demanar prorrogues,
havia que fer un projecte de demolició etc. Peró es seguiria el
procediment, fins ha donar compliment a la sentencia.

Sotmès a votació és aprovat per unanimitat.

Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia, essent les
vint-i-una hores i cinc minuts, el Sr. Batle aixecà la sessió, i per fer-hi constar
el que s'hi ha tractat, jo la Secretària en dono fe, i amb el seu Vist-i-Plau
estenc la present Acta al lloc i la data assenyalats a l'encapçalament.

Esporles, 9 de octubre de 2001.
El Batle. La Secretària.
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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA
CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 30 D'OCTUBRE DE 2001

Membres assistents:
Sr. Gabriel Sabater Camps
Sr. Gabriel Coll Barceló
Sr. Miguel Bernat Bosch
Sr. Rafael Angel Bosch Sans
Sr. Vicenç Matas Rosselló
Sr. Pere Trias Aulí
Sr. Antoni Aulí Ginard
Sra. Francisca Gili Nebot
Sr. Bartomeu Llinàs Ferrà

Membres que han excusat la seva absència:
Sr. Antoni Vidal Matas

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autónoma de les Illes Balears, essent les
vint hores i trenta minuts del dia trenta d'octubre de l'any dos mil u, es reuneix
a la Sala d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple de la
Corporació sota la Presidència del Batle Sr. Jaume Pou Reynès, i amb
l'assistència dels Senyors Regidors que es relacionen a l'encapçalament, amb
el fi de celebrar sessió ordinària i en ella tractar els assumptes inclosos a l'ordre
del dia, el qual fou degudament notificat. Assisteix com a Secretària la de la
Corporació Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo.

ACTES ANTERIORS.- El Sr. Batle preguntà si algun membre de la
corporació havia de fer alguna observació a les actes de les sessions de dia
2 d'octubre de 2001, de dia 9 d'octubre de 2001, repartides amb la
convocatòria.

No es presentar cap observació, per la qual cosa les actes ès consideren
aprovades.
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CORRESPONDENCIA I DISPOSICiONS OFICIALS.- A l'apartat de
œrrespondència, dóna œmpte del següent:

- Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 2912 de dia
20.09.01, jornades mesures cautelars.

- Govern Balears, registre d'entrada núm. 2921 de dia 21/09/01,
composició equip euro Ajuntament.

- Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 2922 de dia
21.09.01, retirada contenidors llaunes.

- Conselleria d'Interior, registre d'entrada núm. 2923 de dia 21.09.01
adquisició ciclomotors policia.

- Ministeri d'Economia i Hisenda, registre d'entrada núm. 2926 de dia
21.09.01, notificacions individuals valors.

- Federació d'Entitats Locals illes Balears, registre d'entrada núm.
2934 de dia 24.09.01, contractació transport Sang.

- Conselleria d'Innovació Energia, registre d'entrada núm. 2946 de
dia 24.09.01, estratègia innovació i transferència tecnologia.

- Govern Balear, registre d'entrada núm. 2964 de dia 25.09.01, pla
consolidació i competivitat.

- Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 2992 de dia
27.09.01, resolució subvenció música tradicional.

- Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 3006 de dia
28.09.01, sessions informatives inserció immigrants

- Conselleria de Medi Ambient, registre d'entrada núm. 3021 de dia
01.10.01, campanya nou contenidor envasos.

- IMEDEA, registre d'entrada núm. 3043 de dia 02.10.01, agraïment
discurs inauguració.

- Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 3080 de dia
04.10.01, requeriment memòria accions.

- Govern Balear Presidència, registre d'entrada núm. .3108 de dia
08.10.01, participació social i voluntariat.

- Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 3113 de dia
08.10.01, abonament subvenció cubilets oli.

- Germandat de donants de Sang, registre d'entrada núm. 3114 de
dia 08.10.01, criteris prevenció legionelosi.

- Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 3117 de dia
08.10.01, emplaçament Batle Pla Parcial Verger.

- Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 3118 de dia
08.10.01, còpia consulta cium a cons. Innovació.
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Conselleria de Comerç i Indústria, registre d'entrada num..
dia 08.10.01, sol·licitud calendari fires.
Conselleria Educació, Cultura i Esports, registre d'entrada núm.
3124 de dia 08.10.01, invitació dia internacional llengua.
Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 3139 de dia
08.10.01, natació per a escolars.
Tribunal Superior de Justícia de les Illes Balears, registre d'entrada
núm. 3221 de 10.10.01, sentencia 611/01 B.Bosch Contestí
Conselleria Obres Públiques, registre d'entrada núm. 3231 de dia
11.10.01, elaboració pla sectorial transport.

DECRET DE BATLIA.- La Secretària donà compte dels decrets de Batlia
haguts des de l'últim Ple, dient que anaven des del núm. 380/01 fins al
416/01.

Es sotmet a votació la ratificació de la següent resolució de Batlia:

RESOLUCIÓ DE BATLIA NUM. 409/01

Atés que des del dia 22 d'octubre de 2001 fins al dia 26 d'octubre de
2001, per absència, no podran exercir-se les atribucions de Batlia, de
conformitat amb el que disposen els articles 44 i 47 del RD 2568/86 de
novembre, he resolt:

1er.- Delegar en la primera tinent de Batle Sra.Francisca Gili Nebot,
l'exercici de les atribucions de Batlia.

2on.- La delegació d'atribucions sortirà efectes des del dia 22 d'octubre
de 2001 fins al 26 d'octubre de 2001, sense perjudici de la seva publicació
en el BOIB.

3er.- Traslladi's a la Sra.Francisca Gili Nebot.
4t.- Doni's compte al Ple de la primera sessió que es celebri.

Es ratifica el decret de batlia per unanimitat.

MOCIO SOLIDARITAT POBLE SAHARAUL- La Sra. Francisca Gili
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Nebot, donà lectura a la següent proposta:

MOCIO

SI hi ha qualque característica que defineixi la situació actual per la que
travessa el Pla de Pau per el Sahara Occidental, aquesta es la de
INESTABILITAT y FRAGILITAT. El moment es de especial gravetat.

SI durant l'any 2000, ja parlam del fracas del Pla de Pau amb la vertadera
posibllltat de retornar a la guerra amb les conseqüències que això dur, en
aquests moments a començaments de l'any 2001, I després de la provacló
marroquina amb motiu del Rally París-Dakar, l'esmentada posibllltat recobra tot
la seva actualitat I obri camí com resolució no descartable, donada la situació
del bloquelx al procés de pau per cupa de la sistemàtica estrategia de Marroc
de obstrucció al pla per arreglar I sobre tot a la celebració d'un referédum de
autodeterminació del poble saharaul.

Això suposa un evident perill per a l'estabilitat de la zona, sense que ningú
fagi res per evItar-ho. La permisivitat I, en ocasions, complicitat de la ONU, la
Unió Europea I dels governs I de les potencies més relacionades amb aquest
procés, com es el cas del nostre país, es cada vegada més evident, cosa que fa
que el retorn del conflicte armat sigui una cosa que s'hagi de contemplar, sobre
tot després de la declaració del Front PollsarI, de desembre donant per remput
l'alto al foc.

Per tot això, es proposa la reafirmacló dels següents acords:

1La defensa del Pla de Pau aprovat per la ONU I aceptat per lesdues parts i la
celebració Inmediata del referendum de autodeterminació del poble saharaul,
única fórmula per a la solució justa I duradora del conflicta, en el plaça més
breu possible, evitant així el retorn al recurs de la guerra.

2.- La denuncia de la estrategia del boicot al Pla de Pau per part del Govern del
Marroca I sobre tot l'engany que suposa la cridada "tercera via de la autonomia"
que Implica la anexió del territori a Marroc.
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3.- La denuncia de la violació sistemàtica dels drets humans en les zones

ocupades per la administració marroquí i la exigencia de la obertura del territori i
l'accès al mateix de comissions internacionals de observadors que denuncien la
estrategia de terror imposta pel govern del Marroc amb desaparicions de
persones, tortures, detencions ilegals i creació d'un clima intimidatori en la
població saharaui de les zones ocupades.
4.-Exigir al Govern d'Espanya una implicació real en la solució del conflicte
asumint així la responsabilitat histórica que suposà la forma dels acords tripartir
de Madrid de 1975 i que originà aquest dolors conflicte.
5.- La denuncia de la complaença i permisivitat de la ONU, UE i de les grans
potencies tolerant al Govern del Marroc l'incompliment dels acords de pau i
propiciant la signatura dels acords de pesca a uns caladors subjectes a un
procés de soberanía, empobrint amb aixó les riqueses dels saharauis.

Sotmès a votació és aprovat per unanimitat.

MOCIO PP.PARC NATURAL.- El Sr.Batle donà lectura a la següent
proposta:

El Grup Municipal Popular presenta per a la seva consideració al proper
Plenari de l'Ajuntament d'Esporles la següent MOCIO

EXPOSICIÓ DE MOTIUS

Atès un número important de propietaris de finques privades varen
presentar al registre del Govern Balear 3.750 firmes contra l'actual model de
gestió de parcs que pretén implantar el Govern de les Illes Balears.

Atès que el passat divendres dia 21 de setembre, es varen reunir a Artà
més de 2.000 persones per tal de manifestar el seu malestar sobre el model de
parcs que vol posar en marxa el Govern de les Illes Balears.

Atès la preocupació i el temor que tenen un número important de
ciutadans i ciutadanes mallorquins per a l'amenaça manifesta sobre les seves
propietats, aquest Grup Municipal presenta al Ple de l'Ajuntament la següent
proposta d'
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ACORD

1.- Que l'Ajuntament d'Esporles insti al Govern de les Illes Balears que
el futur Parc de la Serra de Llevant sols afecti a les finques públiques, i donar
l'oportunitat als propietaris particulars per si de manera voluntària volen
signar convenis de col·laboració per tal d'adherir-se al futur Parc de Llevant.

El Sr. Pere Trias digue que el seu grup ( PAS, PSM) votarien en contra, ja
que era un tema que el grup PP, utilitzava per fer demagògia. I que fets com
el de Son Servera ho corroboraven.
Que havian alentat una associació i les havian fet creure els propietaris, en
mentides i alarmisme, no propi de una democràcia, el perill en que es
trobaven les seves propietats.
Aquest tipus de mocions i política, dirigida a crear temor i preocupació, no

hi hauria de ser.

No s'hauria d'enverinar d'aquesta manera la política de parcs naturals.
El Sr. Vicens Matas digue que el seu grup ( PSOE) també votaria en contra,

ja que durant varis mesos enrera havian assistit, a tota classe de
manifestacions demagògiques, que digue volia rebutjar amb la butlleta que
tenia el GOB a internet.

Titulada : Per la Millora ambiental , social i econòmica del nostre
municipi PARC, NATURALMENT.

Que resumida diu:
La península d'Artà és un dels conjunts naturals més importants de
Mallorca.
La prohibició d'edificar, no es garantia de conservació.
L'abandonament de l'activitat agrícola i ramadera, el deteriorament del
patrimoni arquitectònic, la manca de gestió de les masses forestals
etc. Posen en perill la conservació a llar termini d'aquestes àrees
naturals. Per aquest motiu el Govern de les Illes Balears a petició del
municipis efectats a encarregat un estudi ( PORN) a La universitat de
les Illes.
La possibilitat de que aquesta protecció entri en conflicte en
determinats interessos urbanístics, ha generat una forta campanya,
d'oposició al PORN, que a més d'escampar mentides i barbaritats a
propiciat situacions desagradables a distins Ajuntaments.
Asseverà que és hora de reconduir el tema, i possibilita els ciutadans
una informació veraç.

ALGUNES MENTIDES SOBRE ELS PARCS NATURALS
- Als parcs naturals el Govern expropia les finques. Això és Fals.
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Fa més de 10 anys que més de 500 propietaris tenen finques dins
parcs naturals. Mai s'ha expropiat res a ningú.
- Als parcs naturals només se pot vendre al Govern, Això és Fals.
Durant deu anys s'han comprat i venut finques dins el parcs, sense que
el Govern haguí exercit mai el dret de tempteig i retracta.
Sempre ha adquirit les finques per concurs o negociació directe.
- Als parcs naturals no es pot edificar ni reformar les cases. Això

es Fals.
No hi ha cap parc que tingui limitacions urbanístiques més enllà dels
límits que marca la llei d'espais naturals.

La Normativa urbanística serà la fixada per les Lleis i NNSS.
- Als parcs naturals no es pot conrear la terra ni pasturar el

bestiar, Això és Fals.
Les activitats agrícoles tradicionals preexistents no s'han limitat en cap
parc.
"... Als parcs naturals no se pot caçar ni pescar. Això és Fals.

La caça i la pesca i altres activitats poden tenir cabuda dins els parcs
naturals.

- ...Als parcs naturals tothom pot entrar per tot, Això és Fals.
Dins un parc ningú pot entrar dins terrenys privats sense autorització
del propietari. L'accés a finques privades esta més controlat dins un
parc natural.

El Sr. Rafael Bosch digue que ningú s'havia de sentir eludit, que els seus
grups , havien presentat varies mocions des de el seu punt de vista i el PP
no si havia ficat. Que votaria a favor, no per ser representant d'un tipus
determinat d'ideologia, si no per creure en la moció presentada.

Sotmès a votació és aprovat amb el següent resultat;
- Sis (6) vots a favor, cinc (5) del PP i un (1) de l'independent.
- Quatre (4) vots en contra, dos (2) PAS.PSM i dos (2) del

PSIB.PSOE.

MOCIO PP.MORATORIA.- El Sr. Rafel Bosch donà lectura a la
següent proposta:
El Grup Municipal del Partit Popular presenta per a la seva consideració al
proper Plenari de l'Ajuntament d'Esporles la següent MOCIÓ:
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EXPOSICIÓ DE MOTIUS

Atès que el Consell de Mallorca té atribuïdes les competències en matèria
d'Ordenació del Territori de l'Illa de Mallorca.
Atès que el Consell de Mallorca ha aprovat en sessió plenària del 26 de juliol
de 2001, una Norma Territorial Cautelar per la qual s'adoptaren mesures
provisionals per assegurar la viabilitat i efectivitat del Pla Territorial Insular de
Mallorca.
Atès que el Govern va aprovar dia 3 d'agost de 2001 una Norma Territorial
Cautelar prèvia a la modificació de les Directrius d'Ordenació del Territori per
a la regulació de l'execució de llicències d'edificació a les Illes Balears.
Atès que aquesta Norma Territorial Cautelar afecta a l'Illa de Mallorca per la
qual cosa invaeix competència que té atribuïdes el Consell de Mallorca,
usurpant la capacitat normativa de regulació de creixement urbanístic, el
Grup Municipal del Partit Popular presenta per a la seva consideració la
següent proposta d'

ACORD

1.- Que el Plenari de l'Ajuntament d'Esporles rebutgi la Norma Territorial
Cautelar aprovada pel Consell de Govern el dia 3 d'agost de 2001, per
usurpar la competència delegada que en matèria d'Ordenació del Territori té
aquest Consell de Mallorca.
El Sr. Pere Trias digue que el seu grup votaria en contra, per que no era
vera, que fos una usurpació de competències. El Govern tenia
competències amb l'ordenació del territori i directrius de plans sectorials i
que era lògic que quan el parlament ha de procedir a la modificació d'una llei
, és dictes una norma cautalar.
Que el PP amagava dins aquest rebuix, una línia política que venia

desenvolupant i que no deia, i el que volia era que és seguis construint.
Mentre que El Govern donava una alternativa.
El Sr. Bartomeu Llinàs digue que la paraula usurpar era una fal.lacia, la llei
de mesures cautelars , només assenyalava uns límits, que tots els que hi
van participar en la redacció, hi estaven d'acord, i que UM estava d'acord.
Que era un tema que intencionadament s'havia reconduït. Que és faltava a
la veritat amb el que es volia aprovar.

El Sr. Rafael Bosch digue que el seu grup pensava que no era així com ho
deia l'oposició. Que precisament a municipis a on no governava el PP i no hi
havia consens amb UM, hi havia unes puntes d'edificació molt més elevades
que els del PP. Que entenia que no hi havia consens amb el tema dins el
CIM, amb UM.
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I digue que mantindran la Moció.

El Sr.Batle realitzà una moció invoce, per tal de afegir un segon punt a
la moció que digui "Transmetre el present acord al Govern de les Illes
Balears i al Consell Insular de Mallorca".

El Sr. Vicens Matas digue que no entenia que des de l'Ajuntament s'hagues
de defensar el CIM, que aquest tenia el poder que li atorgava el vot. Que el
Govern havia fet una cosa permesa per la llei, que ja es farien si fos
necessari arregles i negociacions. I de tota manera el CIM de forma
sobirana, tindria un fora parlamentari, per poder-se defensar, i votar en
contra.

El Sr. Trias volgué recalcar que el vot d' U M al parlament, era prou
competent.

Sotmès a votació la moció juntament amb la moció invoce realitzada
pel Sr.Batle i la proposta és aprovada amb el següent resultat:

Sis (6) vots a favor, cinc (5) del PP i un (1) de l'independent.
Quatre (4) vots en contra, dos (2) PAS.PSM i dos (2)
PSIB.PSOE.

del

MOCIO PAS.PSM.- El Sr.Pere Trias donà lectura a la següent
proposta:

MOCIO QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL DEL PAS-PSM AMB
RELACIÓ A LA LIQUIDACIÓ DE lA TAXA PEL SUBMINISTRAMENT
D'AIGUA CORRESPONENTS AL PRIMER TRIMESTRE DE L'ANY 2001.

La liquidació realitzada per l'Ajuntament corresponent al primer trimestre de
l'any 2001 està calculada segons l'ordenança publicada en el Bolletí de la CAIB
30-1-2001.

Segons l'art 17.4 de la llei 39/88 d'Hisendes Locals "les ordenances fiscals no
entren en vigor fins que s'hagin publicat Íntegrament en el BOIB els acords
adoptats juntament amb el text íntegre de les Ordenances."
La Disposició Final de l'ordenança, curiosament estableix que "entrerà en vigor i
s'aplicarà a partir de dia 1 de gener de 1999", una vegada feta la publicació
definitiva en el Butlletí Oficial de la CAIB."
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Les setències del Tribunal Suprem de 13-3-99, 4-10-99, 28-1-99, entre d'âlîfès,
confirmen que l'entrada en vigor de les ordenances es produeix quena es
publiquen al Bolletí Oficial, així com que no poden tenir una aplicació de
caràcter retroactiu.
Per tant no hi ha cap dubte que la ordenança modificada va entrar en vigor dia
31-1-01.

Segons l'art. 5è de l'ordenança, l'obligació de pagament neix des del moment
que s'iniciï la prestació del servei. El pagament de les quotes es farà
trimestralment.
Per tant l'obligació de pagament de la quota corresponent al primer trimestre del
2001, va néixer dia 31-1-01. Per aixó la quota corresponent al primer trimestre
del 2001 s'havia de calcular segons l'ordenança que va estar en vigor fins de
30-1-2001.
Considerem que tot això ha estat un error de càlcul per part de l'Ajuntament. La
Llei General Tributària en el seu article 156 preveu la rectificació en qualsevol
moment dels errors materials o de fet.
Per aquests motius el grup municipal del PAS.PSM proposa al Ple de
l'Ajuntament l'adopció dels següents acords:
1.- Que s'anul.lin les liquidacions practicades per la taxa pel subministrament
d'aigua corresponent al primer trimestre de l'any 2001 que resultin incorrectes
segons els arguments abans exposats.
2.- Que es practiquin noves liquidacions donant un nou termini de pagament, en
els casos que el pagament encara no s'hagi realitzat.
3.- Que l'Ajuntament, d'ofici i sense necessitat de cap tràmit per part de
l'administrat, retorni l'import cobrat amb excés.
4.- Que aquest acord es comuniqui a tots els afectats.

Hi digue que si el seu grup havia decidit presentar la Moció, era per que
encara el dia d'avui no havian rebut. I' informació que el Sr. Batle els havia
d' entregar. Per la qual cosa volien passar a votació la Moció.

El Sr. Rafael Bosch digue que els serveis tècnics encara no havian acabat
l'estudi, però amb els precedents que tenia, que estigues segur que si fos
necessari assumiria l'errada técnica com havia fet amb les contribucions
especials.

El Sr. Vicens Matas digue que la seva postura seria l'abstenció, ja que
entenian que per la quantia que es volia posar remei, seria molt més costosa
la solució. Que encara que fos veritat que l'ordenança, no entrà en vigor fins
el dia de la seva publicació completa, no seria la primera vegada que
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s'aplica així. També digue que fer el que es proposava, podia col·lapsar els
serveis municipals i entenia que els funcionaris, s'havian de dedicar a altres
tasques més necessaris. Que no estava en contra , però no ho defensaria.

El Sr. Antoni Aulí digue que volia puntualitzar que el seu grup estava al
costat del ciutadà i més quan es parlava de diners, per pocs que fossin, que
s'havia d'assumir l'errada , subsanar-la i tornar els diners costes el que
costes.

El Sr. Rafael Bosch agrair el PSOE les seva intervenció, i digue que siguent
el Sr. Trias Batle havia tingut el mateix error.

El Sr. Trias digue que si ho miraven trobarien que no havia estat la darrera.
El Sr. Bosch digue que s'havia de tenir la mateixa cura per tots els grups.
Que se faria l'estudi, i si n'era el cas es tornaria.
El Sr. Auli digue que l'equip de govern, no s'havia d'acostumar a voler

justificar un tema, recorreguent al passat, i que passava a moltes bandes.
Que s'havian de centrar amb el problema actual.

El Sr. Bosch digue que no es volia justificar, que es faria. Però amb el
temps necessari.

El Sr. Miguel Bernat digue que hi havia errors anteriors, que era un tema
tècnic i que si s'allargava el procés el pagava el ciutadà.

El Sr. Trias digue que deixar el tema damunt la taula, esperant els informes
de l'equip de govern, no havia servit de rés, ja que no havian rebut cap
explicació i per això, mantenien la Moció.

El Sr. Batle digue que era un tema administratiu, que arreglar-ho
suposava castigar el consumidor que gastava poca aigua, mentre que els
que gasten molta , tal volta se els hi haurà de retornar. Que el padró
modificat, seria injust pel petit consumidor. Que votaria en contra. Que
entenia que era una cosa técnica, assumiria l'errada i regularitzarien els
padrons i aparti de ja estarien més el tant dels padrons.

Sotmesa a votació la proposta i no és aprovada amb el següent
resultat:

- Dos (2) vots a favor, del PAS. PSM
- Dues (2) abstencions del PSIB.PSOE
- Sis (6) vots en contra, cinc (5) del PP i un (1) de l'independent.

MOCIÓ PAS.PSM. FEMS.- El Sr. Pere Trias donà lectura a la següent
proposta:
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Moció que presenta ei Grup Municipal del PAS.PSM amb relació al&sJíqfeittiacio
de la taxa per la recollida i eliminació de residus sòlids urbans corresponents a
l'any 2001.

Durant el mes d'agost i setembre els veïnats poden pagar, en període voluntari,
la taxa per la recollida i eliminació de residus sòlids urbans corresponents a
l'any 2001. Molts de veïnats tenen el rebut domiciliat, i per això segurament ja
han realitzat el pagament.
La liquidació realitzada per l'Ajuntament corresponent a l'any 2001 esta
calculada segons l'ordenança publicada en el Bolletí de la CAIB el 1-2-2001.
Segons l'art. 17.4 de la llei 39/88 d'Hisendes Locals "les ordenances fiscals no
entren en vigor fins que s'hagin publicat Íntegrament en el BOIB els acords
adoptats juntament amb el text íntegre de les Ordenances.
La disposició Final de l'ordenança estableix que "entrarà en vigor i s'aplicarà el
dia següent de la seva publicació definitiva en el Butlletí Oficial de la CAIB".
Les seténeles del Tribunal Suprem de 13-3-99, 4-10-99, 28-1-99, entre d'altres,
confirmen que l'entrada en vigor de les ordenances es produeix quan es
publiquen al Bolletí Oficial, així com que no poden tenir una aplicació de
caràcter retroactiu.
Per tant no hi ha cap dubte que l'ordenança modificada va entrar en vigor dia 2-
2-01.

Segons l'art. 7è de l'ordenança, les quotes es mentaran el primer dia de cada
trimestre natural. L'art. 8.3 estableix que el cobrament de les quotes es farà
anualment.
Per tant la quota corresponent al primer trimestre del 2001, es merità dia 1-01-
01. Per això la quota corresponent al primer trimestre del 2001 s'havia de
calcular segons l'ordenança que va estar en vigor fins dia 1-2-2001.
El segon, tecer i quart trimestre s'havien de calcular segons la nova ordenança.
L'import a pagar per un any sempre és la suma dels quatre trimestres. Per això,
si no hi ha cap modificació durant l'any, l'import a pagar coincideix amb la
darrera tarifa aprovada, però si hi ha modificacions durant l'any, com ha passat
a l'any 2001, l'import a pagar no pot coincidir amb la darrera tarifa aprovada.
Consideram que tot això ha estat un error de càlcul per part de l'Ajuntament. La
Llei General Tributària en el seu article 156 preveu la rectificació en qualsevol
moment dels errors materials o de fet.
Per aquests motius el grup municipal del PAS.PSM proposa al Ple de
l'Ajuntament l'adopció dels següents acords;
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1.- Que s'anul.llin les liquidacions practicades per la taxa de
eliminació de residus sòlids urbans corresponent a l'anu 2001 que resultin
incorrectes segons els arguments abans exposats.
2.- Que es practiquin noves liquidacions i es doni un nou termini de pagament,
en els casos que el pagament encara no s'hagi realitzat.
3.- Que l'Ajuntament, d'ofici i sense necessitat de cap tràmit per part de
l'administrat, retorni l'import cobrat amb excés.
4.- Que aquest acord es comuniqui a tots els afectats.

El Sr. Pere Trias digue que era igual que l'anterior i que si no quedaven
aprovades les mocions, era una decisió de l'equip de Govern. Que era bo de
calcular, que no entenia el secretisme i la manca d'informació de l'equip de
Govern, que eren temes per parlar a comissions informatives, peró que no
havian trobat resposta.

El Sr. Rafael Bosch digue que no entenia com podia dir secretisme, tot el
contrari, que ell era de viatge, quan va conèixa el fet administratiu, que
havia intentat negociar el seu despatx. Que ja havian parlat, que aprovar la
variació del 2001, suposava revisar l'any 2000 i aixó podia ser que resultes
que el ciutadà hagués de pagar una diferencia d'unes 67 ptes., a més de
tota la feina administrativa que això reportaria, per poder procedir a
regularitzar el tema, digue que votaria en contra, peró que procediria a
regularitzar l'Assumpta.

El Sr. Trias digue que no se li havia presentat la documentació.
El Sr. Bosch digue que no s'havia acabat l'estudi.

El Sr. Batle digue que era tan públic que sortia el BOIB. Que trobava
preocupant entrar amb aquests temes, que no sabia si el que es pretenia era
col·lapsar les oficines municipals.

El Sr. Trias digue que no hi estava d'acord en que el ciutadà hagués de
pagar la diferencia de 67 ptes.

El Sr. Bosch li respongué, que mirés l'ordenança.
El Sr. Batle digue que votarien en contra, i vigilarien per que no passes

més.
Sotmesa a votació la proposta i no és aprovada amb el següent

resultat:

Dos (2) vots a favor, del PAS.PSM
Dues (2) abstencions del PSIB.PSOE
Sis (6) vots en contra, cinc (5) del PP i un (1) de l'independent.

Paper transcripció acords i resolucions

3

i
s



GOVERN BALEAR

CESSIÓ TERRENYS INSTITUT SECUNDARIA.- El
Bosch, donà lectura a la següent proposta;

EXPOSICIÓ DE MOTIUS

El dia 26 de març de 2001 tingué entrada en aquest Ajuntament una carta
de ril·lm Dtor. General de Planificació i Centre de la Conselleria d'Educació i
Cultura del Govern de les Illes Balears on es manifestava que té previst poder
construir una centre d'Educació Secundària de 12 unitat a la vila d'Esporles, per
la qual cosa es necessita disposar d'uns terrenys amb una superfície mínima de
5.760m^

Amb data de registre de entrada del 4 de maig de 2001, l'Il·lm Secretari
General Tècnic de la conselleria abans esmentada ens comunica les condicions
dels terrenys que es posin a disposició i la documentació a presentar.

Amb data de 28 de gener de 1999 es va firmar un conveni urbanístic, a
conseqüència del qual es cedeixen uns 25.000 m^ a l'Ajuntament d'Esporles a
la zona anomenada de Son Quint, condicionats a l'aprovació definitiva de les
NN.SS d'Esporles. En aquestes normes es preveuen destinar 14.000 m^
d'aquesta parcel·la a equipaments.

Per tot l'exposat es presenta per a l'aprovació, si s'escau, del Plenari de
l'Ajuntament la següent

PROPOSTA

1er.- Reiterar la petició de construcció de l'Institut d'Educació Secundària
al nostre municipi.

2on.- Posar a disposició de la Conselleria d'Educació i Cultura del Govern
de les Illes Balears un terreny a la zona de Son Quint d'entre 12.000 i 14.000 m^
, determinar segons les necessitats finals del projecte, per a la construcció de
l'IES.

3er.- Reiterar la nostra disponibilitat d'assumir l'elaboració
4 t.- Adquirir el compromís de dotar la parcel·la dels serveis necessaris,

alhora que manifestar el compromís d'atorgar la corresponent llicència d'obres
assumint el cost de la taxa i de l'impost de construcció.

5 t.- Autoritzar el Sr.Batle per a la signatura de tots els documents
necessaris per executar el present acord.
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I digue que el motiu de tornar a presentar la moció era per que
qualque cas, que havia fet pensar que Esporles havia estat discriminat.

El Sr. Pere Trias demanar en primer lloc informació de la situació des de el
maig del 2001, al dia d'avui.

El Sr. Rafael Bosch digue que la situació urbanística era diferent, ja que la
qualificació dels terrenys ja pareixia definitiva, al CIM s'havia de fer la ponència
tècnica el voltant de dia 7 del mes i any en curs i desprès la política i per les
dades que tenia, ja s'havian resolt les prescripcions que havian estat
proposades pel CIM anteriorment. Que entenia que el Secretari General Tècnic,
de la Conselleria d'Educació, podia assumir I' avant projecte. Que un esborrany
d'aquest, ja havia estat redactat per l'arquitecte, Angel Garcia de Jalon. Que
altres municipis sense cedir els terrenys , o tangent opcions de compra o
terrenys pendents de qualificació o situacions semblants a la nostre etc. Les hi
havia estat concedit.

Que l'avantprojecte havia estat mostrat els pares i les hi havia agradat.
Que el que volia era no perdre temps , i que el proper plenari del mes de

novembre, ja s'haguessin cedit el terrenys.
El Sr. Trias digue que sense voler entrar el ca l'Amet o Son Quint, a Porreres i

Calvia s'havian fet instituts més grossos en parcel·les més petites, que havian
perdut un any per poder fer l'Institut a Son Quint, i recordar que des de el 1998,
que havian començat les conversacions amb altres Ajuntaments, el PP havia
paralitzat el tema, no havia complit els acords de Ple, avui el tema encara
estava el aire.

Aquí es presenta una moció ara que precisament entren un altre vegada en
vigor les NNSS antigues. I encara que s'aprovin les NNSS, el conveni no es pot
executar de forma immediata, hi ha que executar l'urbanització. En definitiva
l'únic terreny que teniu per executar-lo de forma immediata ès ca l'Amet, la resta
es ciència ficció i de moment ja s'ha perdut un any. I va fer referencia a la visita
del President del Govern, on ès va dir Institut ja. I fer referenda a l'incompliment
de la paraula del Sr. Batle, i que en la llei d'estabilitat pressupostaria se podria
perdre l'Institut, que el BCL, ja no era el mateix al signar els préstecs.

El Sr. Bosch digue que en l'intervenció del Sr. Trias hi havia una part de
demagògia, una part de retórica, peró el que li preocupava era el neguit que
posava a la gent que l'escoltava. Que no feria referencia el 1998, per que
constava a l'expedient, El que si volgué restes dar era que mai s'eis havia dirigit
un escrit, concedint l'Institut, que en les conversacions mantingudes amb el
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Secretari general tècnic sempre s'havia parlat de l'any 2002, que
perdut cap temps. Que Binissalem no tenia terrenys i ja havian enviat el projecte
bàsic. Pel que feia a l'Institut de Porreres no era l'idea que ell tenia pel
d'Esporles, el que volia era un Institut modem i ampliable, amb instal·lacions
esportives etc. Respecta de la Llei d'estabilitat pressupostaria, digue que
entenia que només afectava el capítol 9 i que hi havia altre sistemes, com
l'alemany etc. Que l'equip de Govern no havia estat aturat, que tan de bo s'els
inclogués dins el 2001. Que mantenien la Moció i que els agradaria molt que els
hi contestessin quan podien començar..

El Sr. Vicens Matas digue que no volia retreure els mesos que s'havian
perdut, però el que era cert, és que estaven igual que el mes de març. Que
rebutjava la moció i proposava que ,d'immediat es posin a disposició de la
Conselleria els Terrenys dels quals sigui titular l'Ajuntament. Repetir que havian
passat mesos i estaven allà mateix.

El Sr. Bosch digue que no estava confirmat que l'institut es pogués fer.
El Sr. Matas que tots els grup estaven d'acord en que s'havia de fer, però que

l'equip de govern havia perdut el temps en desmuntar amb arguments tècnics la
posició de l'oposició. En lloc d'anar a fermar que l'Institut i que aquest és fes a
Esporles. I estam oferint una cosa que no tenim pendent de l'aprovació de les
NNSS, no és pot oferir futurisme, s'està jugant amb una cosa molt perillosa.

El Sr. Bartomeu Llinàs digue que no era el mateix cas, Esporles que
Binissalem, ja que, el darrer ténia prioritat per que era un centre de primària
que tenia gent, que ja tocaria anar a l'Institut, en definitiva una problemàtica
diferent. I que no era la primera vegada que recordava la fábula de Samaniego,
que seguia pensant que mentre és discutia l'ubicació, és podien quedar sense
Institut, i així ho havia dit a la reunió a l'escola.

El Sr. Trias volgué aclarir que el mes de febrer o març, no recordava bé,
l'única opció era ca l'Amet, inclòs s'arriba a un acord en el 2000, de retirar ca
l'Amet, si podia ser Son Quint. Però l'equip de govern havia agafat una actitud
molt negativa, i la negociació durava ja molt mesos, sense avançar.

El Sr. Antoni Auli digue que no es podien cedir uns terrenys del que no s'era
propietari, que no li preocupava Binissalem, si no Esporles.

El Sr. Bosch digue que cedir ca l'Amet i després canviar, havian mantingut
que no era possible, per que tampoc es podia cedir, el derrer, ja que
urbanísticament parlant no era el millor, i a més hi havia línies elèctriques que
baratar etc.
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Així mateix digue que si les NNSS no s'aprovaven el dia 16
un ple extraordinari, per parlar del tema i posar a disposició

I l'Amet, sense descartar l'avantprojecte en redacció.
El Sr. Llinàs digue que com concejal i funcionari de la Conselleria, havia

¡ d'aconsellar que és tirés endavant el projecte a ca l'Amet, que es
I comprometessin els diners , fermar ,i si després, el que s'havia dit que es faria

aquí, es demani de fer-ho a l'altra lloc. Però no es deixi a passar l'oportunitat
per una postura intransigent.

El Sr. Trias digue que havia que tenir les coses clares, que no era el mateix,
un Ajuntament que tenia una opció de compra, que era una cosa concreta i
d'obligat compliment, que el que hi havia a Esporles, es a dir un conveni
urbanístic sotmès a l'aprovació de les NNSS. Que no es podia embullar a la
gent, que el tema d'Esporles era molt diferent. Que el Batle complís el que havia
dit que faria.

El Sr. Bosch digue que l'Ajuntament de Binissalem tenia opció de compra i
conveni urbanístic, i que el que embullava era el Sr. Trias. Que el tema
d'Esporles no era tan diferent com es volia suposar.

El Sr. Gabriel Coll digue que degut a circumstancies familiars graves no havia
pogut defensar com ell hauria volgut el tema urbanístic, però que entenia que
tenian el mateixos drets que els altres Ajuntaments.

El Sr. Trias demanar el Sr. Batle que es pronuncies respecta del que faria si
no s'aprovaven les NNSS a la data prevista.

El Sr. Batle digue que no era vera que s'hagues perdut el temps, ja que de la
Conselleria sabien que fins el 2002, no era possible. Que si la Conselleria
volgués, ja s'hauria pogut anar preparant el tema , que per part de la propietat
demà mateix ,es podria firmar l'escriptura. Respecta de l'aprovació de les
NNSS digue, que el dia d'avui ja podrien haver passat per comissió, però
aquesta havia sofert una reorganització i això havia retardat el tema, i que no hi
havia cap informe en contra de Son Quint. També digue que si a la primera
reunió que tingues el CIM per parlar de les NNSS, aquestes no fossin
aprovades, es comprometia a posar a disposició de la Conselleria els
terrenys de ca l'Amet.

I argumentant que el tema ja estava massa debatut passar a votació la
proposta inicial.

Que fou aprovada amb el següent resultat:
- Sis (6) vots a favor, cinc (5) del PP i un (1) de l'independent.
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Dos (2) vots en contra PSIB.PSOE
Dues (2) abstencions del PAS.PSM.

CONVENI AJUDA DOMICILI.- La Sra. Francisca Gili Nebot, demanar
tractar per urgència la proposta, i aquesta es aprovada per unanimitat.

Havent mantingut conversacions telefòniques al voltant de la prorroga
del conveni de SAT, signat amb el Institut d'Afers Socials, pel present venc a
proposar el Ple de l'Ajuntament el següent acord:

Expressar al Institut d'Afers Socials, el desig de l'Ajuntament
d'Esporles, de renovar, per a l'any 2002, al conveni d'Ajuda a Domicili signat
entre l'esmentat Institut i aquest Ajuntament.

Sotmès a votació ès aprovat per unanimitat.

PRECS I PREGUNTES.-

- El Sr. Pere Trias demanar a l'equip de govern una rebaixa del tipo
impositiu de l'impost de bens immobles, vista la pujada en la
valoració.

- Protestar per la falta de llimpiessa i manteniment del poble.
- Respecte del Centre de Dia, digue aquestes obres, i en general les

del municipi, tenen un abandono total, ocupen la via publica etc.
- Demanar el Sr. Bernat per la despesa de Festival Isladencanta.
- Demanar si s'havian tornat les contribucions especials i la taxa dels

cans.

El Sr. Bartomeu Llinàs volgué constés en acta , el sentiment per la

PROPOSTA
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pèrdua del pare del Sr. Bernat. Excusant la seva assistència
per problemes professionals.

El Sr. Bernat li agrair.
El Sr. Batle contestant el Sr. Trias digue que les contribucions ja

s'havian tornat.
Respecta de l'IBI, digue que era cert que era competència de
l'Ajuntament, que era un tema a estudiar molt a fons, i que es faria un
estudi.
El Sr. Sabater digue que la brigada encara que fos més numerosa,
havia multiplicat els serveis.
El Sr. Vicens Matas demanar, si es reposarien els arbres del carrer
Quarter.
El Sr. Sabater digue que es reposarien.
El Sr. Bernat respongué que la despesa del Festival isladencanta,

tenia un import de 5.155.743 ptes.
El Sr. Vicens Matas demanar per la partida que s'havia de dedicar a

ajudes puntuals a famílies en problemes.
La Sra. Francisca Gili li respongué que li donaria el resultat a final

d'any, que s'estava fent un estudi, que l'idea era posar els fonaments,
estudiar els casos amb un educador de carrer, per desprès de
detectades les necessitats, procedir amb les ajudes.

El Sr. Matas digue que no era un estudi de prevenció, sinó ajudes
puntuals a famílies amb problemes el que s'havia acordat.

El Sr. Matas demanar, si l'edifici del centre de dia complia la norma
urbanística.

Així mateix el Sr. Matas demanar que s'esborra-sen les ratxes
grogues dels cantons a la carretera, ja que la distancia estava marcada
per la llei de tràfic , i provocava confusió, i la gent pensava que podia
aparcar aquí a on no estava marcat.
També demanar que no hi hagués tolerància en els aparcaments
damunt les voravies. I que no s'havia fet res per solucionar en part el
problema dels aparcaments.

El Sr. Batle digue que mentre ell sigui Batle ho permetrà. Respecta
dels aparcaments digue que no hi podia estar d'acord i recordar, el
solar adquirit, el Estenedors, l'aprovació de les NNSS etc.

El Sr. Llinàs digue que el casos que ja estaven detectats eren que
s'havian d'ajudar
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Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia, essent les
vint-i-dues hores i quaranta cinc minuts , el Sr. Batle aixecà la sessió, i per
fer-hi constar el que s'hi ha tractat, jo la Secretària en dono fe, i amb el seu
Vist-i-Plau estenc la present Acta al lloc i la data assenyalats a
l'encapçalament.

Esporles, 30 d'octubre de 2001
El Batle, La Secretària,
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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA
CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 5 DE NOVEMBRE DE 2001

Membres assistents:
Sr. Gabriel Sabater Camps
Sr. Gabriel Coll Barceló
Sr. Miguel Bernat Bosch
Sr. Rafael Angel Bosch Sans
Sr. Vicenç Matas Rosselló
Sra. Francisca Gili Nebot

Membres que han excusat la seva absència:
Sr. Antoni Vidal Matas
Sr. Antoni Aulí Ginard
Sr. Pere Trias Aulí
Sr. Bartomeu Llinàs Ferra

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les Illes Balears, essent les
catorze hores i trenta minuts del dia cinc de novembre de l'any dos mil u, es
reuneix a la Sala d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple
de la Corporació sota la Presidència del Batle Sr. Jaume Pou Reynés, i amb
l'assistència dels Senyors Regidors que es relacionen a l'encapçalament, amb
el fi de celebrar sessió extraordinària i en ella tractar els assumptes inclosos a
l'ordre del dia, el qual fou degudament notificat. Assisteix com a Secretària la de
la Corporació Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo.

NORMES SUBSIDIÀRIES DEL TERME MUNICIPAL.- El Sr.Gabriel Coll
Barceló, regidor de l'àrea d'urbanisme, donen lectura a la següent proposta:

PROPOSTA D'URBANISME

Normes subsidiàries del terme municipal
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En relació a la Revisió de les les Normes Subsidiàries d'aquest terme
municipal, aprovades provisionalment i trameses al Consell Insular de Mallorca,
restant a l'espera de l'aprovació definitiva.

Per la present propós al Ple:

1 r.- Aprovar la modificació adjunta

2n.- Trametre al Consell Insular de Mallorca dita modificació per a
l'aprovació definitiva de la Revisió abans esmentada.
El Sr. Batle desprès d'agrair el tècnic una vegada més la seva
profasionalitat.
Digue que la premura en tractar el tema era, com ja havia explicat a la

comissió informativa, que havian tingut coneixement de que la Conselleria
de Medi Ambient, havia emès nous informes el respecta de les NNSS,
aprovades provisionalment, i encara que aquests no havian estat comunicats
res a l'Ajuntament, pel conducte reglamentari, i a més d'entendre que
aquests no eren vinculante i que estaven emesos fora de termini, per evitar
possibles interpretacions damunt el tema, havian preferit redactar de nou els
temes indicats.

El Sr. Vicens Matas defensar la posició d'abstenció del seu grup, en
primer lloc per un tema de forma, ja que entenia que no estava justificada
la convocatoria fora de l'horari habitual, ni la precipitació. I que aixó havia
propiciat el que els demés membres del consistori, que no podien deixar la
feina a aquestes hores, no haguessin pogut assistir el Ple.

En segon lloc per un tema de fons, ja que entenia que s'hagues pogut
tractar el tema en sessions anteriors sense aquestes precipitacions. Que si
l'equip de Govern entenia que no era el moment processal, perquè la
Conselleria introduís noves prescripcions, el que havia de fer era no
acceptar-les, i defensar l'autonomia municipal, fent entendre a l'esmentada
Conselleria que aquestes, només podien ser introduïdes a un moment
determinat de la tramitació de l'expedient.

El Sr. Coll digue que havian entès que era prioritari i millor pel poble,
treure endavant les NNSS, i no començar un contenciós amb la Conselleria,
que encara que tinguessin raó, tardaria en resoldre.

De tota manera, digue el Sr. Coll que quan assistís a la Comissió que
s
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havia de tractar el tema, defensaria l'autonomia municipal, i posaha^SSfffCTnt
la taula el rebuixt de l'Ajuntament, davant l'actuació de la Conselleria,
reservant-se el dret a adoptar les mesures legals, que corresponguessin.

El Sr. Rafael Bosch digue que donaria suport a l'equip majoritari, per tal
d'obtenir el vist-i-plau de les ponències del Consell Insular. Que el mateix
temps entenia, que no s'havia de renunciar a defensar els drets de
l'Ajuntament, el voltant de l'expedient i per tant que recolzava el regidor
d'urbanisme, per que dins la ponència defenses els interessos de
l'Ajuntament.

Que agraïa la feina de l'equip redactor, i que no estava d'acord en com se
havia hagut de fer la mateixa.

El Sr. Batle referint-se a les paraules del Sr. Matas digue que arribat
aquest punt, no quedava mès remei que estar per damunt dels fets, encara
que aquest fossin tan poc professionals, i donar importància a les NNSS. I
per altre banda fer constar la més enèrgica protesta davant la Comissió
tècnica i política del CIM.

Sotmès a votació es aprovat amb el següent resultat.

- Sis (6) vots a favor, cinc (5) PP i un (1) de l'independent.
- Una (1) abstenció del PSIB.PSOE

Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia, essent les
quinze hores i trenta minuts , el Sr. Batle aixecà la sessió, i per fer-hi constar
el que s'hi ha tractat, jo la Secretària en dono fe, i amb el seu Vist-i-Plau
estenc la present Acta al lloc i la data assenyalats a l'encapçalament.

Esporles, 5 de novembre de 2001.
El Batle, La Secretària,
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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA
CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 27 DE NOVEMBRE DE 2001

Membres assistents:
Sr. Gabriel Sabater Camps
Sr. Gabriel Coll Barceló
Sr. Miguel Bernat Bosch
Sr. Rafael Angel Bosch Sans
Sr. Vicenç Matas Rosselló
Sr. Pere Trias Aulí
Sr. Antoni Aulí Ginard
Sra. Francisca Gili Nebot
Sr. Bartomeu Llinàs Ferrà
Sr. Antoni Vidal Matas

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autónoma de les Illes Balears, essent les
vint hores i trenta minuts del dia vint-i-set de novembre de l'any dos mil u, es
reuneix a la Sala d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple
de la Corporació sota la Presidència del Batle Sr. Jaume Pou Reynés, i amb
l'assistència dels Senyors Regidors que es relacionen a l'encapçalament, amb
el fi de celebrar sessió ordinària i en ella tractar els assumptes inclosos a l'ordre
del dia, el qual fou degudament notificat. Assisteix com a Secretària la de la
Corporació Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo.

ACTES ANTERIORS.- El Sr. Batle preguntà si algun membre de la
corporació havia de fer alguna observació a les actes de les sessions de dia
30 d'octubre de 2001, de dia 5 de novembre de 2001, repartides amb la
convocatòria.

No es presentar cap observació, per la qual cosa les actes ès
consideren aprovades.
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CORRESPONDENCIA í DISPOSICIONS OFICIALS.- A l'apartat de
correspondència, dóna compte del següent:

Conselleria d'Agricultura , registre d'entrada núm. 3314 de dia
19.10.01, premis camps de Balears.
Institut Balear d'Afers Socials, registre d'entrada núm. 3317 de dia
19.10.01, pla estratègic persones majors.
Conselleria d'Innovació Energia, registre d'entrada núm. 3322 de
dia 19.10.01, Pla societat de la informació i del coneixement.
Ajuntament de Palma registre d'entrada núm. 3366 de dia 23.10.01,
jornades oci alternatiu per a joves.
Asprom, registre d'entrada núm. 3399 de dia 26.10.01, programa
accessibilitat per a tothom
FEMP, registre d'entrada núm. 3402 de dia 26.10.01, programa
gestió educativa local.
Consorci Local Informàtica, registre d'entrada núm. 3405 de dia
26.10.01, bústies correu electrònic.
Consell Insular de Mallorca , registre d'entrada núm. 3406 de dia
26.10.01, subvenció modernització Biblioteca.
Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 26.10.01, pla
organització arxius.
Conselleria d'Interior, registre d'entrada núm. 3410 de dia 26.10.01,
remissió programació activitats.
Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 3455 de dia
31.10.01, casal d'entitats de Mallorca.
Consorci Local Informàtica, registre d'entrada núm. 3456 de dia
31.10.01, presentació programa IBI Rústica.
Conselleria de Benestar Social, registre d'entrada núm. 3461 de dia
31.10.01, estudi sobre polítiques Joventut.
Conselleria de Benestar Social, registre d'entrada núm. 3530 de dia
7.11.01, convocatòria distincions Cornelius Attiicus.
Ministre d'Economia i Hisenda, registre d'entrada núm. 3531 de dia
08.11.01, resolucions administratives Cadastre.
Conselleria d'Economia i Hisenda, registre d'entrada núm. 3568 de
dia 12.11.01, conversió Euros canon sanejament aigua.
Consell Insular de Mallorca, registre d'entrada núm. 3672 de dia
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21.11.01, ajuda econòmica reparació danys temporal.
- Conselleria Benestar Social, registre d'entrada núm. 3675 de dia

21.11.01, campanya prevenció violència gènere.
- Conselleria de Presidència, registre d'entrada núm. 3677 de dia

21.11.01 denegació subvenció.
- Ministeri d'Economia i Hisenda, registre d'entrada núm. 3709 de dia

23.11.01, quantitats compensació telefònica.
- Delegació de Govern, registre d'entrada núm. 3726 de dia 26.11.01,

sol·licitud inventari danys temporal.

En especial es donar compta de l'escrit del Ministeri de Treball i
assumptes socials , que posa en coneixement d'aquest Ajuntament que el
Sr. Batle Jaume Pou Reinès, ha estat declarat afecte d'una incapacitat
permanent en el grau de total per la seva professió habitual, derivada
d'enfermetat comú.

DECRET DE BATLIA.- La Secretària donà compte dels decrets de Batlia
haguts des de l'últim Ple, dient que anaven des del núm. 417/01 fins al 473
/OI.

SUPLEMENTS DE CRÈDIT.- El Sr. Rafel Bosch Sans donà lectura a
les següents propostes:
( s'incorpora el Ple, el Sr. Bartomeu Llinàs )

SUPLEMENT DE CREDIT 3/2001

Per tal de realitzar despeses que no poden demorar-se fins
el proper exercici, i d'acord amb l'article 158 i següents de la Llei 39/88, de
28 de desembre es proposa:

- Aprovar el següent suplement de crèdit:

PARTIDA
42-61 inversió reposició infraestructura
43-22 mat sub i altres

335.002
4.000.000
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Total

RECURSOS DE FINANÇAMENT
- Romanent de tresoreria 31-12-00
-Dubtós cobrament
- Incorporació de remanents
- Cobraments a 30-09-2001 (98 i an)
Total romanent disponible

4.335.002

202.282.436
-36.573.762

-179.455.760
2.493.982
6.746.896

Sotmès a votació és aprovat amb el següent resultat:
- Vuit (8) vots a favor, cinc (5) del PP, dos (2) del PSIB.PSOE i un (1)

de l'independent.
- Tres (3) abstencions del PAS.PSM.

SUPLEMENT DE CREDIT 4/2001

Per tal de realitzar despeses que no poden demorar-se fins el
proper exercici, i no essent ampliable el crèdit consignat al pressupost de la
Corporació, d'acord amb l'art. 158 i següents de la Llei 39/88, de 28 de
desembre es proposa:

Aprovar el següent suplement de crèdit:

Partides amb augment de crèdit
45-22 mat sub i altes
Total
FINANÇAMENT
Partides amb baixa de crèdit
2-21 reparacions, mant i conservació
3-22 mat sub i altres
41-22 reparacions mant i conservació
42-22 mat sub i altres
43-62 inv Nova funcionament serveis
Total

2.760.002
2.760.002

75.000
1.200.000

150.000
1.000.000

335.002
2.760.002
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És sotmet a votació l'aprovaclô de suplement de crèdit núm. 4/01 el
qual es aprovat amb el següent resultat:

- Sis (6) vots a favor, cinc (5) del PP i un (1) de l'independent.
- Cinc (5) vots en contra, tres (3) del PAS.PSM i dos (2) PSIB.PSOE.

El Sr. Antoni Vidal digue que tot el Patronat de cultura i Esports tenia
un pressupost de tres milions i pocs més, per l'Escola de música uns vuit
milions, mentre que per l'Ibritart es gasta aquesta quantitat i sobre no hi
anaren més que 150 esporlerins, la revista municipal surt quan surt etc. Es
de vergonya que en un dia es gasti més de mig pressupost de l'escola de
música, quan manquen diners per l'adquisició d'instruments etc.

Tenim l'exemple de Sta. Eugenia que muntar un festival en grups
novells amb una despesa molt més reduïda.

El Sr. Miguel Bernat digue que el patronat així com estava muntat era
una repartidora entre els grups i que estava fent molts d'esforços, per baratar
aquest sistema.
Pel que fa a la revista, es veritat que ha sofert alguns retards, peró no és
menys cert que s'està intentant corregir, perqué surti d'una manera
ordenada.

Si hi anaren 150 esporlerins o més, no les vaig contar, però només a
l'Ajuntament s'entregaren més entrades, per esporlerins.

Pel que fa al festival Isladencanta he de dir que si es va optar per
donar-li suport, va ser pel seu caràcter innovador dintre dels festivals
normals.
Era un producte diferent, a més de la música es combinava la cultura en

general, exposicions etc. Era un projecte bastant professional, que rebé
suport a nivell institucional de la Conselleria i del Consell Insular.

No serà per diners, perqué el que li costa a l'Ajuntament comparat en la
despesa total, no és molt significatiu i estic orgullós de que s'haguí pogut fer
a Esporles.

El Sr. Bartomeu Llinàs digue, que volia fer una reflexió damunt la despesa a
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nivell cultural, ja que entenia que no s'havian de fer despesësy^gpfitBnts
com aquesta, sense tenir les necessitats bàsiques cobertes. A Pollença una
seria d'anys havian fet exposicions de molta despesa a nivell mundial, però
es clar el nivell cultural no és el que te Esporles.

Abans de fer coses espectaculars s'ha de estar el dia de la despesa
corrent, si s'han de dinamitzar els Patronats, s'ha de fer, no val dir que son
una repartidora, s'ha de fer el possible per que no ho siguin i fer feina amb
aquest sentit. I molt menys es poden fer coses d'aquestes sense estar
pressupostades.

En definitiva que no estava d'acord en despeses per focs artificials, quan
les coses bàsiques no estaven cobertes.

El Sr. Pere Trias digue que quan ell era Batle el patronat si que
col·laborada en l'Ajuntament, no era una repartidora.

Respecta del Festival no hi estava en contra, però la despesa no l'havia de
suportar l'Ajuntament. La feina havia de ser de cercar el suport institucional,
fons europeus etc. Això era la errada més grossa, no haver fet feina per
cercar aquest suport.

El Sr. Miguel Bernat digue que sempre hi podia haver altres necessitats,
que no s'havian llevat diners de cap partida de cultura.

Pel que feia els fons europeus efectivament s'els havia passat.
Comunitat Autònoma IBATURS va dir que no.

El Sr. Batle digue que es podien felicitar per haver donat a conèixer a molts
llocs Esporles.
Respecte de les entrades de col·laboració s'hen repartiren a prop de 330.

La despesa del Festival fou el voltant de 70 milions i l'Ajuntament n'hi posa
5. El Govern i el CIM ni han posat bastant més que nosaltres.

SUPLEMENT DE CREDIT 5/01

Per tal de realitzar despeses que no poden demorar-se fins el
proper exercici, i d'acord amb l'article 158 i següents de la Llei 39/88, de 28 de
desembre es proposa:

PARTIDA
45-22 mat subministra i altres 2.164.998
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Total
RECURSOS FINANÇAMENT
- Romanent de tresoreria a 31-12-00
- Dubtós cobrament
- Incorporació de remanents
- Cobraments a 30-09-2001 (98 i an.'
-Suplement de crèdit 3/01
Total romanent disponible

220.282.436
-36.573.762

-179.455.760
+2.493.982
-4.335.002
2.411.894

És sotmet a votació l'aprovació de suplement de crèdit núm. 5/01 el qual es
aprovat amb el següent resultat:

- Sis (6) vots a favor, cinc (5) del PP i un (1) de l'independent.
- Cinc (5) vots encentra, tres (3) del PAS.PSM i dos (2) PSIB.PSOE.

HORARI COMERCÍAL.- El Sr.Batle donà lectura a la següent
proposta:

Vist l'art. 22 de la Llei 11/2001 de dia 15 de juny, d'Ordenació de
l'Activitat Comercial a les Illes Balears, pel present venc a proposar el Ple el
següent acord:

S'entén que el municipi d'Esporles reuneix les característiques propies de
zona turística, pel següent motius:

- Es un poble inclòs al mig de la Serra de Tramuntana, paratge
preservat a la illa de Mallorca. Aquesta condició fa que sigui un lloc
molt visitat per gran nombre d'excursionistes, que es dirigeixen a la
Serra , a la recerca de qualsevol de les moltes rutes de muntanya que

PROPOSTA

EXPOSICIÓ MOTIVADA
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existeixen a la mateixa .

- Així mateix existeixen llocs com Sa Granja i es Verger on es realitzen
visites turístiques, amb l'objectiu d'oferir el turista, una visió ancestral
de Mallorca. Aquests tenen obligat passar pel poble d'Esporles.

- També cal ressenyar un tipus de turisme, que ha fet acte de presencia
els últims anys, ens referim els ciclistes. Que normalment fan rutes per
tota l'Illa, i casi sempre amb aturada el poble d'Esporles.

Tot això, donat que son totes elles activitats lúdiques, fa que el pobla
d'Esporles tingui major afluència de visitants, els diumenges i festius.

No es pot assenyalar una zona del poble en concret que sigui la mes
visitada, sempre s'ha de parlar de tot el poble, sense poder especificar
quin es l'indret de poble més visitat, ja que aquest tipus de visitant es
intrèpid i sorprèn a l'hora de triar el lloc per adquirir els queviures o
objectes per emportan-sen.

Es per la qual cosa que creïn que tenim motius sobrats, per que tot el
poble Esporles sigui considerat " ZONA DE GRAN AFLUENCIA
TURISTICA".

PROPOSTA A LA CONSELLERIA

1.- Es sol·licita l'exclusió de la limitació d'horaris establerta a la llei
11/2001, per període determinat des de el 15 de març al 30 d'octubre.

Part del territori que ha de ser considerada zona de gran afluència
turística, TOT EL MUNICIPI D'ESPORLES.
2.- Degut a les peculiaritats del turisme que visita el poble, ressenyades a
l'exposició de motius , També es sol·licita exclusió de la limitació d'horaris
establerta a la Llei 11/2001, DURANT TOT L'ANY.
Part del territori que ha de ser considerada zona de gran afluència

turística, TOT EL MUNICIPI D'ESPORLES.

El Sr. Pere Trias digue que no entenia el segon punt ja que no estava
previst a la llei i creava confusionisme.
Respecta del primer punt digue, que ja havia demanat a la Comissió
informativa, quins eren els comerços que ho havian demanat i no se li saber
contestar, i demanar que pel ple se li tingues aquesta informació, i que no la
havia rebuda. Per tant donada la pobra informació de que disposava i que

creia de justícia que el petit comerç pugui descansar, el seu vot seria en
contra.
El Sr. Vicens Matas digue que hi podria estar d'acord peró tal com s'havia

comentat, tot el que no contempli la llei no te sentit demanar-ho.
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Tampoc estigué d'acord en que el municipi tingués una gran afiuèr^
turística, si bé es veritat que es correcta donar un servei el turisme que ve el
poble. Però per poder donar el nostre suport crec necessari tenir més
informació de quins comerciants i estan interessats i organitzar el tema
mitjançant un sistema de torns entre els mateixos, per que tinguin obert
alternativament entre ells els diumenges.

El Sr. Batle informar que havia tingut lloc, a l'Ajuntament, una reunió de
comerciants i que n'hi havian assistit tretze i tres estaven interessats, en
obrir. Que s'havia de dir que no tots els comerços estaven afectats de la
mateixa manera, ja que els forns, pastisseries, premsa no estaven efectats
per la llei, i aquests venien a la vegada que pa i pastisseria, queviures i en el
cas de la premsa, joguines, pel que els comerciants que ho demanaven
entenian que n'eren perjudicats, ja que a ells se'ls obligava a tenir tancat
mentre que els altres pudien obrir.

El Sr. Batle digue que separaria la proposta en dues i les sotmetria a
votació per separat.

PRIMERA PROPOSTA

Vist l'art. 22 de la Llei 11/2001 de dia 15 de juny, d'Ordenació de l'Activitat
Comercial a les Illes Balears, pel present venc a proposar el Ple el següent
acord;

S'entén que el municipi d'Esporles reuneix les característiques pròpies de
zona turística, pel següent motius:

- Es un poble inclòs al mig de la Serra de Tramuntana, paratge
preservat a la illa de Mallorca. Aquesta condició fa que sigui un lloc
molt visitat per gran nombre d'excursionistes, que es dirigeixen a la
Serra , a la recerca de qualsevol de les moltes rutes de muntanya que
existeixen a la mateixa .

- Així mateix existeixen llocs com Sa Granja i es Verger on es realitzen
visites turístiques, amb l'objectiu d'oferir el turista, una visió ancestral
de Mallorca. Aquests tenen obligat passar pel poble d'Esporles.

- També cal ressenyar un tipus de turisme, que ha fet acte de presencia
els últims anys, ens referim els ciclistes. Que normalment fan rutes per
tota l'Illa, i casi sempre amb aturada el poble d'Esporles.

EXPOSICIÓ MOTIVADA
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Tot això, donat que son totes elles activitats lúdiques, fa que el^poòia
d'Esporles tingui major afluència de visitants, els diumenges i festius.

No es pot assenyalar una zona del poble en concret que sigui la mes
visitada, sempre s'ha de parlar de tot el poble, sense poder especificar
quin es l'indret de poble més visitat, ja que aquest tipus de visitant es
intrèpid i sorprèn a l'hora de triar el lloc per adquirir els queviures o
objectes per emportan-sen.

Es per la qual cosa que creïn que tenim motius sobrats, per que tot el
poble Esporles sigui considerat " ZONA DE GRAN AFLUENCIA
TURISTICA".

PROPOSTA A LA CONSELLERIA

1.- Es sol·licita l'exclusió de la limitació d'horaris establerta a la llei
11/2001, per període determinat des de el 15 de març al 30 d'octubre.

Part del territori que ha de ser considerada zona de gran afluència
turística, TOT EL MUNICIPI D'ESPORLES.

Sotmesa a votació es aprovada amb el següent resultat:
- Vuit (8) vots a favor PP,PSOE,UM
- Tres (3) abstencions PAS PSM.

SEGONA PROPOSTA

El Sr. Batle pels mateixos motius esmentats a l'expositiu de la primera
petició

PROPOSA DEMANAR A LA CONSELLERIA

1.- Que degut a les peculiaritats del turisme que visita el poble,
SOL.LICITÀ exclusió de la limitació d'horaris establerta a la Llei 11/2001,
DURANT TOT L'ANY.
Part del territori que ha de ser considerada zona de gran afluència

turística, TOT EL MUNICIPI D'ESPORLES.

Sotmesa a votació de la segona proposta, es aprovada amb el
següent resultat:
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- Sis (6) vots a favor, cinc (5) del PP i un (1) de l'independent.
- Cinc (5) vots en contra, tres (3) del PAS.PSM i dos (2) del PSIB.PSOE.

MOCIÓ PP. INSTITUT D'EDUCACIÓ SECUNDÀRIA.- El Sr. Miquel
Bernat Bosch demanar tractar per urgència la proposta, és sotmet a votació
la urgència i és aprovada per unanimitat.

Seguidament el Sr. Miquel Bernat Bosch donà lectura a la següent
proposta;

EXPOSICIÓ DE MOTIUS

El dia 26 de març de 2001 tingué entrada en aquest Ajuntament una
carta de l'll im Dtor. General de Planificació i Centres de la Conselleria
d'Educació i Cultura del Govern de les Illes Balears on es manifestava que
es té previst poder construir un centre d'Educació Secundària de 12 unitats a
la vila d'Esporles, per la qual cosa es necessita disposar d'uns terrenys amb
una superfície mínima de 5.760 m^

Amb data de registre d'entrada del 4 de maig de 2001, l'Il·lm Secretari
General Tècnic de la Conselleria abans esmentada ens comunica les
condicions dels terrenys que es posin a disposició i la documentació a
presentar.

Amb data de 28 de gener de 1999 es fa firmar un conveni urbanístic, a
conseqüència del qual es cedeixen uns 25.000 m^ a l'Ajuntament d'Esporles
a la zona anomenada de Son Quint. En data d'avui s'ha procedit a la cessió
per part de la propietat, al nostre Ajuntament, dels terrenys abans esmentats.

Per tot l'exposat, es presenta per a l'aprovació, si s'escau, del Plenari
de l'Ajuntament la següent

PROPOSTA

1 er.- Reiterar la petició de construcció de l'Institut d'Educació
Secundària al nostre municipi.

2 on.- Posar a disposició del Govern de les Illes Balears, a través de la
Conselleria d'Educació i Cultura, un terreny a la zona de Son Quint d'uns
12.000 m^ de la zona d'equipaments que es determinen a la UA-6 de les
Normes Subsidiàries del nostre municipi, a determinar segons les
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l'elaboració de
necessitats finals del projecte per a la construcció de l'IES.

3 er.- Reiterar la nostra disponibilitat d'assumir
l'avantprojecte de construcció.

41.- Adquirir el compromís de dotar la parcel·la dels serveis necessaris,
alhora que manifestar el compromís d'atorgar la corresponent llicència
d'obres assumint el cost de la taxa i de l'impost de construcció.

5 è.- Manifestar la nostra intenció de que, en cas que el projecte final
inclogui la construcció d'un poliesportiu, s'ubiqui en aquest solar cedit.

6 è.- Autoritzar el Sr.Batle per a la signatura de tots el documents
necessaris per executar el present acord.

El Sr. Pere Trias digue que encara que seguia pensant que el lloc
adient era ca l'Amet i que les possibles ampliacions no entenia que fossin
problema, ja que es podien fer en terrenys del mateix propietari. Entenia que
una vegada aprovades les NNSS, l'únic lloc era Son Quint pel que votarien a
favor. Que ajudarien a fer les gestions per que l'Institut fos una realitat, que
ja s'havia retardat un any, i ara no hi havia altre sortida.

El Sr. Bartomeu Llinàs digue que estava content d'afegir espais, però
entenia que l'Ajuntament rebaixava en 2000, els metres que abans oferia per
a construir l'Institut i demanar a que obeïa tal qüestió. També demanar que
s'agilites el procés de la firma, que s'arribés quan abans possible al
compromís amb la Conselleria, que es tanques el més aviat possible el
tema. Que la construcció era qüestió de temps i diners. El nostre vot serà a
favor, però abans espero l'explicació dels 2000 m.

El Sr. Rafael Bosch agrair el PAS PSM i PSOE les seves intervencions. I
digué que l'equip de Govern tenia la intenció , de que s'oblidasen les
desavinences sorgides envers el tema i com ja n'havian parlat abans , que
tots els grups fessin feina junts per la consecució de un Institut adient per
Esporles, el més aviat possible.
Pel que feia els metres digue que per la construcció de l'Institut, tenia entés

que només n'eren necessaris 6000 , i que si es tenia la intenció de construir
un polisportiu era necessari, abans de fer la cessió dels terrenys el patrimoni
del Govern Balear, que d'alguna manera deixar constància d'aquest extrem,
per tal de no tenir dificultat a l'hora de construir el polisportiu. Respecta dels
2000 metres aquests eren una previsió d'aparcaments.

El Sr. Batle ajudat d'un plànol de les NNSS, explicar quins eren els 2000 m,
que havian estat separats i que no es cedien a la Conselleria, per tal de que
poguessin servir d'aparcament a l'Institut , el seu equipament esportiu i si
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feia el cas el cementiri.
El Sr. Vicens Matas deixar constància de que el seu grup PSOE no havia

entrat en cap guerra, si no que hi havia necessitat d'uns terrenys i els únics
que estaven disponibles eren ca l'Amet. Que havian estat coherents fins el
final, el que volien era l'Institut. Davant les dues plataformes: Son Quint, ca
l'Amet, digue que particularment li pareixia millor Son Quint o més avall, però
el que si tenia clar , es que no volien vivendes a ca l'Amet si no zona
d'esports.

El Sr. Llinàs digue que quan més aviat millor, es posasen a fer feina, i
donat que a Esporles hi havia dos edificis escolars, que ambdós havian
hagut de ser ampliats, per manca d'espai després d'un temps de construïts,
que al projecte i l'acta de replanteig es tingues en compta aquesta
circumstancia i es deixessin els metres necessaris i que la forma de l'edifici,
permetés una possible ampliació. Que fos tema important a l'hora de la
negociació de la construcció del centre.
Així mateix digue que tinguessin cura a l'hora de triar els materials a utilitzar
en la construcció, per tal d'evitar possibles impactes.
El Sr. Antoni Aulí agrair les paraules del Sr. Rafael Bosch i explicar l'aparent

canvi de postura, que com digue només era aparent, per que el seu grup
defensava que era millor a ca l'Amet. Peró davant la disjuntiva de Institut si o
no es podien ni abstindres, havian de donar el seu suport a la construcció
de l'Institut.
El Sr. Bosch repetir l'agraïment els grups.

Pel que feia a la Construcció del centre digue que a l'avantprojecte ja es
tenia com prioritat, la possible ampliació del mateix i l'equipament esportiu
del propi centre. Així mateix es tenien en compta els materials a utilitzar, els
efectes dels vents, el poder utilitzar el màxim el llum natural i que la seva
màxima il·lusió era poder-hi fer també un pavelló homologable de Basket i
Voleibol, amb una petita graderia.

El Sr. Batle digue que es volia sumar a l'agraïment del Sr. Rafael Bosch
afegint el seu propi, ja que per primera vegada hi havia unanimitat de tots
els grups.
Informar com ja era conegut del consistori que el dia d'avui, s'havia signat

l'escriptura de cessió dels terrenys i fer la següent esmena in voce:

13

Per tal de aconseguir el mes aviat i de la manera millor possible un Institut
de tots, per Esporles PROPOSA:
1.- Crear una comissió que porti a bon fi les negociacions i firma del
Conveni, amb la Conselleria, per a la construcció de un Institut a Esporles.
2." La comissió estarà formada per un representant del PP, un del PAS PSM
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i un del PSOE. Que anomenaran cada un dels esmentats grupí
3.- Demà, demanar una entrevista personal amb el Conseller tan^iat com
li sigui possible per tal de tractar el tema.
L'Equip de Govern PP DM designar com el seu representant al Sr. Miguel

Bernat Bosch.
El grup PAS PSM anomenar com el seu representant al Sr. Antoni Auli

GInard.
El PSOE digue que el seu representant seria el Sr. Bartomeu Llinàs Ferrà.

Tots el grups coincidiren en que el seu representant seria el que s'havia
anomenat o persona en que delegues.

Es sotmet a votació la proposta és aprovada per unanimitat.

PRECS I PREGUNTES.-

El Sr. Antoni Auli fer un prec envers de les plaques indicadores de
noms del carrers antigues, que encara que en quedaven poques digue, que
s'haurien d'anar canviant, posa com exemple 0/ Joan Riutort, i demanà que
les plaques llevades fossin guardades convenientment.

- Així mateix digue que havia vist el registre d'entrada que la
bibliotecària havia demanat una excedència, demanà com s'havia
resolt la substitució.

- Referint-se el darrer Ple, tornar a demanar que els Plens es fessin el
capvespre, ja que si no la majoria de regidors, no hi podian assistir

El Sr. Vicens Matas demanar com estava la demolició de l'obra il·legal
del Sr. Terrassa.
Respecta del dia de la tempesta digue, que la brigada de l'Ajuntament no
havia actuat en la rapidesa que exigia el cas, ja que dies desprès, encara
hi havia branques per damunt els cotxes.
Així mateix es queixar de que el jeeps de la Guardia Civil en una situació

tan delicada, restessin al quarter. I que la electricitat tardes tant en
restablir-se a sa Vilanova.
Tornar a demanar una vegada mès respecta del projectes d'activitats

dels edificis municipals, si contaven en les llicències oportunes i demanar
que es fessin els tràmits oportuns, encara que fos un per trimestre.
Demanar per l'organigrama de personal, ja que des de feia temps no
tenia resposta.
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Respecta de raparcament de s'Esgleieta demanar una vegada^íffigs'que
es suprimís, que podia provocar accidents.

Demanar que es despenges la pagina WEP de l'Ajuntament que estava
totalment obsoleta, i més que informar, confonia.

El Sr. Pere Trias digue que era una vergonya ,que datava de 1999.
El Sr. Bartomeu Llinàs demanar que havia passat en la reforma de la sala
de plens.
També tenia curiositat, pel terreny que estava la vora del restaurant a

s'Esgleieta, que en principi pareixia un solar Vallat i aquest dies de
tempesta, han tomat la reixeta i es veu que està ple d'escombres.

El Sr. Batle respongué.
Respecta de la bibliotecària digue que la petició va venir d'un dia per
l'altre i provisionalment s'en ocuparia personal de les oficines, que per
suposat feria menys horari del mati.
Pel que feia a la tempesta digue que el troba a la Campaneta i no pogué
baixa degut a les destrosses de la mateixa, però que els cinc regidors
restants, estigueren mobilitzats, el Sr. Miguel Bernat coordinava i tots
s'esforçaren en complir el seu comes. Que la brigada de l'Ajuntament va
fer un gran esforç, fent feina i donà totes les solucions que estigueren el
seu abast.

Van ser un dels primers pobles en redactar i enviar els informes de la
tempesta , tant a la Conselleria de Presidència com el CIM. Que no tot
podia sortir perfecte, ja que estaven desbordats per la magnitud de la
tempesta.

Respecta de l'electricitat de sa Vilanova, va ser un problema de GESA
i per molt que ho intentaren no pogué ser abans.

Pel que feia a les llicències d'activitats se estaven tramitant les del
camp de futbol i el Centre de dia.

El Sr. Rafael Bosch li respongué que el pressupost no s'havia empleat,
per que es trobaren en la situació de fer una remodalació molt simple o
esperar l'any vinent.

Respecta de la pagina WEP digue que s'encarregava el coordinador
cultural anterior, que estaven fora del CIM, per que els hi pareixia millor,
peró degut a la baixa del coordinador havia quedat retrasada i que es
posaria remei.

El Sr. Gabriel Coll, respecta del tancament de canyissos de la vora del
restaurant digue que era propietat de TOMI, i que en principi podia fer el
tancament, peró una vegada descobert els escombres que es ferien
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retirar.

Respecta del Sr. Terrassa restaven a l'espera de l'acuso de reBuTT
Pel que feia al bar de Canet, pareixia només un moviment de terra, una

sanció mínima, però el primers sorpresos van ser nosaltres, quan van
poder constatar que en la remodelació de la carretera, s'havian pintat les
ratxes per poder voltar.

Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia, essent les
vint-i-dues hores i trenta-cinc minuts , el Sr. Batle aixecà la sessió, i per fer-hi
constar el que s'hi ha tractat, jo la Secretària en dono fe, i amb el seu Vist-i-
Plau estenc la present Acta al lloc i la data assenyalats a l'encapçalament.

Esporles, 27 de novembre de 2001.
El Batle, La Secretària,
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govern de les illes balears

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA
CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 11 DE DESEMBRE DE 2001

Membres assistents:
Sr. Gabriel Sabater Camps
Sr. Gabriel Coll Barceló
Sr. Miguel Bernat Bosch
Sr. Rafael Angel Bosch Sans
Sr. Vicenç Matas Rosselló
Sr. Pere Trias Aulí
Sr. Antoni Aulí Ginard
Sra. Francisca Gili Nebot
Sr. Bartomeu Llinàs Ferrà

Sr. Antoni Vidal Matas

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autónoma de les Illes Balears, essent
les vint hores i trenta minuts del dia onze de desembre de l'any dos mil u, es
reuneix a la Sala d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el
Ple de la Corporació sota la Presidència del Batle Sr. Jaume Pou Reynés, i
amb l'assistència dels Senyors Regidors que es relacionen a
l'encapçalament, amb el fi de celebrar sessió ordinària i en ella tractar els
assumptes inclosos a l'ordre del dia, el qual fou degudament notificat.
Assisteix com a Secretària la de la Corporació Sra. Maria Dolores Sureda
Trujillo.

PROGRAMA LEADER.- El Sr. Batle donà lectura a la següent
proposta:

Vist l'escrit registre d'entrada núm. 3706 de dia 23.11.01, en relació al
Programa Europeu Leader Plus de Mallorca, per tal de elaborar el

PROPOSTA
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programa actuado i els continguts a desenvolupar en el peridCTe;B2ü@n-2006.
I segons el programa regional el·laborat per la Conselleria d'Agricultura i
que el nostre municipi esta inclòs en el territori d'actuació del Leader Plus,
per la present venc a proposar al Ple de l'Ajuntament;

- Acordà la seva adhesió a l'Associació Mallorca Rural, que

gestionarà l'Iniciativa Comunitària Leader Plus, a Mallorca, anomenant
representant de l'Ajuntament al Sr. Rafael Angel Bosch Sans.

Sotmès a votació és aprovat per unanimitat.

ESTUDI DE DETALL. - Es retira de l'ordre del dia.

COMPTE GENERAL 2000.- El Sr. Batle donà lectura a la següent
proposta:

PROPOSTA DE L'ÀREA D'HISENDA I ADMINISTRACIÓ MUNICIPAL
COMPTE GENERAL 2000

Vist que la Comissió de Comptes d'aquest Ajuntament informà
favorablement el Compte General 2000, i quedà exposada al públic per

quinze dies i vuit més, al BOIB núm. 122 de dia 11.10.01, d'acord amb
l'article 193 de la Llei 39/1988, d'Hisendes Locals, sense que s'hagin

presentat reclamacions, pel present venc a proposar a la Comissió de
Comptes i al Ple el següent acord:

- Aprovar el Compte General del Pressupost 2000.

Sotmès a votació és aprovat amb el següent resultat:

- Sis (6) vots a favor, cinc (5) del PP i un (1 ) de l'independent.
- Cinc (5) abstencions, tres (3) del PAS.PSM i dues (2) del

PSIB.PSOE.
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COMPTE PATRÍMONI 2000.- El Sr.Batle donà lectura a la següent

Vist que el Compte de Patrimoni de 2000, fou informada favorablement
per la Comissió de Comptes , d'acord amb l'article 193 de la llei 39/1988 de
dia 28 de desembre, ha estat exposada al públic pel termini de quinze dies i
vuit més, al BOIB núm. 122 de dia 11.10.01, sense que s'hagin presentat
al·legacions, es per la qual cosa que es proposa;

- D'acord amb els articles abans esmentats sotmetre novament a
informació de la Comissió de Comptes i posterior dur a Ple per la seva
aprovació

Sotmès a votació és aprovat amb el següent resultat:

- Sis (6) vots a favor, cinc (5) del PP i un (1 ) de l'independent.
- Cinc (5) abstencions, tres (3) del PAS.PSM i dues (2) del

PSIB.PSOE.

BAIXES I DEVOLUCIONS.- El Sr.Rafel Bosch donà lectura a la
següent proposta:

proposta:

PROPOSTA

PROPOSTA BAIXA DE REBUTS

Paper transcripció acords i resolucions



Examinada la documentació que acompanya als rebuts assenyalats a la llista
de propostes de baixa de data 21/11/01 per un import total de 1.639.246
ptes, es proposa la baixa dels esmentats rebuts
Examinada la documentació que acompanya als rebuts que es detallen a

continuació, es proposa la baixa dels esmentats rebuts.

Rebut Contribuent Padró Import Motiu baixa

Liq. 378/99 Valons Moll M. 39.805 Liq incorrecte
Liq. 379/99 " " " 41.198 " "
Liq. 380/99 42.640 " "
Liq: 381/99 " " " 43.748 " "
Liq. 320/99 Benito de Diego 26.384 Acord Caib
Liq. 321/99 " " " 27.307 " "
Liq. 322/99 " " " 28.017 " "
Liq. 323/99 " " " 28.606 " "

Sotmès a votació és aprovat per unanimitat.

CONVENI DE RECAPTACIÓ.- El Sr.Batle donà lectura a la següent
proposta:

PROPOSTA

Conformement amb el que disposa l'article 7 de la Llei 39/1988, de 28
de desembre, reguladora de les hisendes locals, les entitats podran delegar
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a la Comunitat Autònoma en el territori de la qual estiguin integrades, les
facultats de gestió, liquidació, inspecció i recaptació dels tributs, recursos i
drets econòmics que la llei els atribueix, seguint el procediment assenyalat
amb aquesta finalitat.

El Ple de la Corporació en sessió celebrada el dia DD de MMMMM
de AAA, acordà delegar a la Comunitat Autònoma Illes Balears en el termes
establerts en l'article 7 de la llei 39/1988, la recaptació en període voluntari i
executiu de les figures següents:

a) l'impost sobre béns immobles.
b) L'impost sobre activitats econòmiques.
c) L'impost sobre vehicles de tracció mecànica
d) Despeses Sumptuaries (cotos de caça).
e) Taxa Subministrament Aigua.
f) Taxa Fems.
g) Taxa Cementen
h) Taxa Entrada de vehicles a traves de voreres i reserves de via

pública per l'aparcament exclusiu, parada de vehicles, càrrega i
descàrrega de mercaderies de qualsevol classe.

i) Taxa per Ocupació de terrenys d'ús públic local amb taules,
cadires, tribunes, cadafals i altres elements anàlegs, amb finalitat
lucrativa.

j) Altres ingressos públics gestionats mitjançant rebut.
k) Les contribucions especials.

També es delega a la Comunitat Autònoma la recaptació executiva de
tots els recursos, drets econòmics, tarifes, preus públics, quotes, multes,
sancions pecuniàries, prestacions patrimonials de caràcter públics no
tributàries, ja siguin pressupostaries, extrapressupostaris o d'una altra
naturalesa, i qualsevol altra quantitat líquida de Dret Públic distinta dels
tributs que s'hagués de satisfer.

Abast de la delegació de competències:
a) En els tributs de cobrament periòdic per rebut correspondrà a

l'òrgan competent de la Comunitat Autònoma acordar i expedir les
relacions certificades de deutors proveïdes de constrenyiment i la
corresponent notificació al subjecte passiu.
També es delega en els termes assenyalats en l'article 3.2 del

Reial Decret 831/1989, de 7 de juliol, la recaptació de les liquidacions
sobre béns immobles, l'impost sobre activitats econòmiques i l'impost
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sobre vehicles de tracció mecànica, si bé la notificació l'ha de dur a
terme aquest municipi.

Quan es tracti de recursos no exaccions per rebut l'Ajuntament
emetrà les corresponents liquidacions i les trametrà a la Comunitat
Autónoma perquè procedeixi a la seva recaptació en període
voluntari.

Els recursos dels quals es delega la recaptació executiva,
l'Ajuntament dictarà les provisions de constrenyiment i n'efectuarà les
notificacions als deutors, informant-ne al Servei de Recaptació de la
Comunitat Autónoma.

També serà competent la Comunitat Autónoma Illes Balears per
realitzar totes les actuacions referents a l'embargament de béns, al
dipòsit i l'alineació de béns embargats i la seva adjudicació, com
també tots aquells atés encaminats a procurar l'efectivitat dels crèdits
de dret públic.

Els ajornament i els fraccionaments del pagament els acordarà la
Comunitat Autónoma.

Les terceries que s'interposin contra els béns embargats les
resoldrà la Comunitat Autónoma.

B) En la resta de tributs municipals i altres ingressos de dret públic
gestionats per declaració liquidació o per ingrés directe, correspondrà a la
Comunitat Autónoma la notificació de la liquidació proveïda de
constrenyiment que expedirà el propi municipi. Realitzarà, a més, les
mateixes funcions assenyalades en el punt anterior encaminades a
procurar l'efectivitat dels crèdits.
C) Els actes dictats per la Comunitat Autónoma en execució de
competències delegades per aquest acord podran ser recorregudes en
reposició, de forma potestativa, davant l'órgan competent de la Comunitat
Autónoma en el termini de quinze dies comptats des del següent al de la
notificació, o bé amb reclamació económico administrativa en el mateix
termini, davant la Junta Superior d'Hisenda, sense que es puguin alternar
ambdós recursos, tot aixó d'acord amb el que estableix l'article 7 punt 3 de
la llei reguladora de les hisendes locals.

D) La fixació del termini d'ingrés en període voluntari:

Es delega l'órgan competent de la Comunitat Autónoma per a la fixació
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del termini d'ingrés en període voluntari, previ coneixement d'aquest per
part del municipi.

E) En cas que el servei de recaptació de la Comunitat Autònoma emprin els
serveis tècnics o humans del nostre Ajuntament es negociaran les
condicions econòmiques oportunes.

Dret a revocar:

L'Ajuntament es reserva el dret a revocar, en qualsevol moment, les
anteriors delegacions de competències o alguna d'elles, si d'acord amb les
circumstàncies sobrevingudes es considera adient als interessos
municipals, havent de comunicar-ho, en tot cas, l'esmentat acord a la
Comunitat Autònoma Illes Balears, abans de sis mesos de l'inici de
l'exercici pressupostari en que l'esmentada revocació hagi de produir
efectes.

Aprovar el conveni:
Aprovar el text del conveni per a la recaptació en període voluntari i
executiu dels tributs municipals i altres ingressos de dret públic entre
aquest Ajuntament i la Comunitat Autònoma de les Illes Balears.

Facultar al batle:
Amb aquest acord el batle per subscriure el conveni entre aquest
Ajuntament i la Comunitat Autònoma per tal de fer efectiva aquesta
delegació de competències."

Sotmès a votació ès aprovat per unanimitat.

PLA MUNICIPAL D'ACCESSIBILITAT.- La Sra. Francisca Gili Nebot
donà lectura a la següent proposta:

PROPOSTA

Vist l'escrit del Consell Insular de Mallorca, dirigit a aquest
Ajuntament, referent a la el.laboraciò d'un Pla Municipal d'Accessibilitat, pel
present venc a proposar al Ple :

- L'aprovació del conveni adjunt de cooperació d'accessibilitat entre
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aquest Ajuntament i el CIM.
- Autoritzar al Batle per signar els documents necessaris.

Sotmès a votació és aprovat per unanimitat.

Un cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia, essent les
vint-i-una hores , el Sr. Batle aixecà la sessió, i per fer-hi constar el que s'hi
ha tractat, jo la Secretària en dono fe, i amb el seu Vist-i-Plau estenc la
present Acta al lloc i la data assenyalats a l'encapçalament.

Esporles, 11 de desembre de 2001.
El Batle, La Secretària,
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aquest Ajuntament i el CIM.
- Autoritzar al Batle per signar els documents necessaris.

Sotmès a votació és aprovat per unanimitat.

enyalats a l'ordre del dia, essent les
sessió, i per fer-hi constar el que s'hi
, i amb el seu Vist-i-Plau estenc la

a l'encapçalament.

2001.
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